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ZÁPIS 
z 21. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 25. 9. 2017 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
 
Přítomno:   15 
 
 
Omluveni:   3    -  KOŠÍČEK Jan, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, ŠTOLPOVÁ Marie 

 

 

Přišli později:   3 - JELÍNEK Milan, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing. – 16:02 hodin,  

                              ŠIROKÝ Karel, Bc. -  16 :10 hodin 
 
Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAVŘINA Pavel Ing. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

 

Návrhová komise:  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., LANG Petr, Mgr., 

                               LANG Vladimír, Ing. 

 
                                                                             

1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-
ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 
21. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 15 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvil pan Mgr. Košíček, pan Makovický a paní 
Štolpová. Předpokládám, že Ing. Jelínek, Ing. Šlapanský a pan Bc. Široký dorazí v průběhu jednání.  
 
Starosta – program a materiál k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
doplněný materiál máte zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo nějaké 
doplnění k programu dnešního zastupitelstva? Nemá, nechám tedy hlasovat o programu. 
 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Příchod -  JELÍNEK Milan, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing. – 16:02 hodin 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení:  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing.,  

                                                                           LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing. 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připomínky a je tedy 
připraven k nahlédnutí, případně bude, a pokud nebudou ani během dnešního jednání bude následně 
uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jednání. 
 
 
2. Interpelace 
 
Starosta – k interpelacím sděluji následující. Materiál, který byl rozeslán, Ing. Kocábovou, jsem si 
dovolil roztřídit k jednotlivým bodům a tak o něm budeme diskutovat v průběhu jednání. KOCÁ-
BOVÁ Helena, Ing. – tak jsem to zamýšlela. Starosta – děkuji za zaslání tohoto materiálu, protože 
jsme aspoň schopni na něj reagovat. K interpelacím z minulého Zastupitelstva byly vzneseny čtyři 
zásadní připomínky. Odtok vody v Rokytné – na zítra je zde svoláno místní šetření za přítomnosti 
Ing. Raboně, Ing. Beneše? – jméno přesně nevím, plus lidí z Rokytné. Ona ta voda teče, ale teče prý 
málo, tak aby tekla více, to tam bude nějak řešeno. Pálení plastů v Retexu – to byla připomínka pana 
Mgr. Langa. Bylo zde opět svoláno šetření a bylo důrazně upozorněno, ne v Retexu, ale vedle v tom 
kovošrotě, aby se to již neopakovalo. Chodník na Václavské je již hotový a sloupy veřejného osvětle-
ní se budou natírat podle harmonogramu, který stanovil pan ředitel Čemerka. V této chvíli to jsou 
odpovědi na minulé interpelace. Kdo má připomínky do dnešních interpelací? LANG Petr, Mgr. – já 
mám dvě věci. První, nevím, jestli to už tady nepadlo, radši se tedy zeptám znovu. Jak byla na zámku 
ta odfouklá střecha, pokryje to plně pojistka? Tajemník – to pojistné řízení je zahájeno, probíhá. Co 
jsme jednali s likvidátorem, tak tam žádné krácení neprobíhá. Takže si myslíme, že bude plně hrazeno 
z pojistky. LANG Petr, Mgr. – děkuji. Druhá věc, chtěl jsem se zeptat na činnost Kontrolního výbo-
ru. Už je tři roky a zatím žádný neproběhl, nebo o tom nevím. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – Kontrolní 
výbor je orgán Zastupitelstva. Zastupitelstvo jej úkoluje. Pokud má Kontrolní výbor nějaký úkol … 
pokud nemá, co řešit, nemá co kontrolovat tak se neschází. Toť vše. Takto to je zákonu o obcích. 
LANG Petr, Mgr. – já vím. Já jsem se chtěl zeptat, jestli z vlastní iniciativy třeba. ZIEGLER Boři-
voj, Mgr. – až nás zaúkolujete, tak se sejdeme. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. -  já bych začala. On tady 
není Mgr. Košíček, ale každopádně mám pro něj nachystáno velké poděkování za to, že tady na minu-
lém Zastupitelstvu slíbil, že natře čekárnu. Udělali to rychle a kvalitně, takhle já si představuji plnění 
úkolů a slibů. Takže za to a do zápisu za to panu magistru děkuji. To byla první věc, mám celkem 
čtyři. Pak jsem chtěla požádat a to asi Správu majetku na ulici Nádražní, když jdete kolem Výchov-
ného ústavu nahoru, tak nad tou autobusovou zastávkou roste zelní, smrk a pod ním se uchytily nálety 
akátu a rostou do chodníku. Jestli by tady tohle nemohlo být odstraněno. p. Čemerka, ředitel Služeb 
města Moravský Krumlov (dále jen SmMK) – zítra se na to podíváme. KOCÁBOVÁ Helena, 
Ing. -   výborně. Třetí věc, kterou mám. Chtěla jsem požádat nevím koho – na ulici Durdická, potom 
na křižovatce ulic Hálkova a Kpt. Jaroše jsou propadlá šoupata. Na té Durdické je vlastně jak bylo 
napojování pro ulici Nad Haltýři, tam je ta díra dneska opravdu velká. Když tam někdo každý den 
jezdí, domnívám se, že by bylo vhodné, abyste zaúkolovali tu firmu, jestli už je to zkolaudované či 
ne, nevím. Chtělo by se na to podívat a totéž je v té křižovatce. Tam otvírali ten výkop Vodárenská a 
nezapravili ho, na naše náklady jsme ho zapravili my, tou firmou, která tady opravovala ty asfalty. 
Tím, že to tam asi nebylo zhutněné, se to propadá. Nevím, koho tam budeme urgovat. Takže to je ta 
třetí poznámka a čtvrtá věc co mám. Začnu spíš ze široka. Já předpokládám, že našemu městu byla 
vyměřována daň z nabití z ceny pozemků včetně DPH. Jedna obec se proti tomuto soudila, protože 
tvrdila, že vlastně DPH není majetkovým příjmem obce a tudíž z toho nemá být vybírána daň 
z nabytí, protože to DPH se odevzdává státu. Ta obec to vyhrála a Nejvyšší správní soud vydal judi-
katuru, že opravdu byla daň vyměřena nesprávně. Je to za roky 2014 do října 2016, takže jsem chtěla 
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poprosit nebo i spíše požádat, že by bylo vhodné, abychom i my jako obec požádali o navracení toho-
to mylně vyměřeného přeplatku. Toť vše. Ing. Florianová Jana, vedoucí finančního odboru (dále 
jen FO) – vím o tom, chceme projít ta přiznání, kterými jsme tu daň přiznávali. KOCÁBOVÁ Hele-
na, Ing. -  děkuji. PROCHÁZKA Martin, Ing. – já bych prosbu ohledně čištění roštů a kanálů 
v Polánce. Já jsem se to snažil už urgovat tady přes pana místostarosty, už minulé Radu. Mám tady 
třeba názornou fotku teď z víkendu. Prostě myslím si, že takový rošt nebo kanál jakoby vůbec neplní 
tu svoji funkci. Lidé si na to stěžují a víceméně po každém přívalovém dešti. Já nevím, šlo bys tím 
něco udělat nebo se pokusit to čistit nějak pravidelněji. Starosta – to je, na které komunikaci? PRO-
CHÁZKA Martin, Ing. – tohle konkrétně je u kostela. Vím, že podle mě si stěžují i lidé z dalších 
částí. Starosta – to je připomínka na SmMK. Místostarosta – záleží jaká to je kanalizace. Tady se 
dívám, že to bude spíš dešťová kanalizace, která pokud je v Polánce, tak to bude na SmMK. Pokud to 
je v krajské komunikaci, tak to bude na Správu a údržbu silnic, my se s nimi domluvíme a budeme to 
řešit. PROCHÁZKA Martin, Ing. – děkuji. STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – já jsem se 
chtěla zeptat, jak máme nádoby na tříděný odpad, jak to vypadá s tím úklidem? Protože kolem a kon-
krétně na ulici Nádražní to je katastrofa. Starosta – co je katastrofa?  STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr. – tam je hrozný nepořádek a prostě se to vůbec neodváží. Anebo opravdu velký nepořá-
dek. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to samé na Pionýrské, tam už to není aspoň týden vyveze-
né. Lidi to nemají kam dávat a je to už všude kolem. Hlavně plasty nejsou vyvážené.  p. Čemerka, 
ředitel SmMK – co se týká tříděného odpadu by to mělo být takto. Od 1. 9 jezdí AVEčko sváží ko-
munální odpad, to jsou normální popelnice, my budeme vyvážet tříděný odpad. Opět je problém ve 
vozidlech. Teď máme už tři týdny na opravě to vozidlo, které by to mělo svážet. Mělo by se to vyvá-
žet každý týden, ale nyní to nestíháme a vyváží se to tedy jednou za čtrnáct dní. V momentě, kdy bu-
de auto k dispozici, protože když se to odváží Ivekem, tak se vyveze tak 1 až 1,5 tuny. V Hustopečích 
mají s tím problém nám to takto brát a je to i neefektivní. V momentně kdy bude vozidlo, které ten 
plast zmáčkne nebo ten papír, tak se to bude vyvážet každý týden. Starosta – pan Procházka. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já jsem měl to samé. LANG Vladimír, Ing. – já bych chtěl 
v Usnesení č. 57 Rady města je zmínka o tom, že se Rada města ukládá ředitelce Základní škola Ivan-
čická odstranit nějaké nedostatky z inspekce. Já bych chtěl vědět, jaké oblasti se to týká. KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr. – můžu na to reagovat? To byly takové drobné nedostatky. Když kontrolovali zá-
kladní dokumenty, tak chyběl podpis provozních zaměstnanců se seznámením se Školním řádem. Se 
Školním řádem byli seznámeni všichni žáci a pedagogičtí pracovníci, ale opomněli jsme provozní 
zaměstnance, to jsme napravili. Pak tam byla ještě jedna věc, kdy v dokumentu, který tehdy došlo 
k nějaké inovaci, kdy jsme děti vpouštěli do školy v 7:40 hodin. Dříve to bylo 7:45 hodin a my jsme 
to sice prováděli, ale nebylo to zapsáno v tom dokumentu. Takže to byly spíše takové drobnosti, které 
jsme napravili. LANG Vladimír, Ing. – děkuji.  
 
 
Příchod -  ŠIROKÝ Karel, Bc. - 16 :10 hodin 
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
 
Starosta -  k tomuto bodu jsme obdrželi část písemné připomínky Ing. Kocábové. Já si nejdříve 
dovolím reagovat na písemnou připomínky a poté otevřít rozpravu. V příloze máte předložený 
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materiál, který je připraven k rozporavě. Začnu nejdříve ohledně zadávání termínů v materiálech. Už 
jsme se o tom bavili několikrát, tento dotaz byl několikrát vznesen a několikrát pan tajemník na 
termíny odpovídal. Zopakuji to tedy ještě jednou. Tam, kde v materiálech je termín vhodné uvést tam 
uveden je a v daném termínu jsou úkoly splněny. Tam, kde není vhodné termín uvádět, protože je to 
na základě praxe, tak se termín neuvádí. Všeobecně, jedná se o materiály, které má Rada města a které 
má Zastupitelstvo. Pokud ukládá Zastupitestvo Radě může samozřejmě uvést termín, který se mnohy 
neuvádí, protože je ten úkol velmi rychle splněn nebo v nějakém řádném termínu, který ten úkol 
nevyžaduje. Pokud tam tedy termín není má to nějaký důvod. Pokud Rada ve svých úkolech dává 
termíny, tak je dává na svůj vlastní požadavek a opět jsou úkoly v daném termínu plněny. Je to 
osvědčená praxe a já bych ani nedoporučoval její změnu. Vznikne chaos a na každém Zastupitelstvu 
se bude následně revokovat. Čili se nedomnívám, že by bylo vhodné tuto zavedenou praxi měnit. Teď 
už se vrátím k těm úkolům a budu reagovat na to co nám bylo zasláno. Strana jedna bod jedna – termín 
plnění k 31.1. 2014 tento úkol bude vymazán. Dále se jedná strana jedna bod čtyři – zajistit 
projektovou dokumentaci na stavební pozemky ve vrchním dílu. Vzhledem k tomu, že se projektuje 
nyní lokalita Novosady, máme o tom další materiál. Tento úkol není vymazán, protože není splněn a 
bude ve chvíli, kdy ta projekotvá dokumentace bude hotová. Může se tím Rada města zabývat a 
následně předložit do Zastupitelstva. Je to informace o tom, že máme ještě další pozemky. Dále strana 
jedna bod dvě, jestli bylo paní Hrnčářové odpovězeno. Samozřejmě, že bylo a úkon byl vykonán. 
V této chvíli jde o to a tento úkol je tam uveden proto, protože se jedná o úpravu celého prostranství. 
Zase v materiálech o tom máme zmínku. Nejde o to, abychom tam vysypali štěrk, ale proto aby se ten 
prostor opravil. Svoz biologicky rozložitelného komunálního odpadu je problém, který se řeší. V této 
chvíli bychom měli zpracovávat podklady pro výzvu k podání žádosti o dotaci na nákup nábod na 
biologicky rozložitelný komunální odpad. Proto je zde vše uvedeno, tak jak je. Strana dvě bod osm – 
novelizace vyhlášky. Sama jsi napsala, že bude předloženo na budoucím Zastupitelstvu, proto je 
k tomuto debata bezpředmětná. Vytvoření směrnice pro pacht zemědělských pozemků je zřejmé, že na 
to odpoví následně ředitel SmMK. Já své odpovědi považuji za dostatečné, a protože jsi poslala 
písemnou přihlášku do diskuze, máš k tomu ještě něco?  KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já jsem 
nevypisovala všechny body, které si myslím, že by mohly mít uložený termín. Nyní to nemám ani 
připravené. Opravdu si myslím, že některý z těch bodů, které tady byly třeba jako je, někde byla ta 
standarda pro hasiče, tak když ke dni vzniku, tak to asi tam měl být termín ke kterému to má být 
uloženo. Starosta – prapor měli dostat hasiči. V této chvíli ještě nevíme, kdy jim bude předán. Jestli to 
bude na Floriánské pouti nebo jestli to bude při dni IZS. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to je 
technická věc.  KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – ale tady je dni výročí vzniku. Tak den výročí vzniku 
jsem brala, že je dán, tak proto si myslím, že i termín měl být dán v souladu se dnem výročí vzniku. 
Takhle to cítím já. Starosta – tam je pro mě důležitější, aby rakšičtí hasiči dostali prapor, kterému 
bude požehnáno. Víc k tomu nemá co říct. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – tam jde spíš o to, že se 
ve chvíli kdy se zadá perzum během nějakého času. To jsme řešili na Radě, je to sedm let zpátky, 
několikrát. Zadávalo se TaZ, Sm atd. , že se potom všichni v těch úkolech ztráceli. To tam je ze strany 
Zastupitelstva pro tu Radu. Jde o to, že když se uloží termín a termín není splněn, tak aspoň tady se 
automaticky řekne, je to v takovém a makovém stavu a termín se posunuje. Všichni ví, co se děje dál a 
né, že si na to vzpomeneme za čtyři roky, protože nemáme databanku a není to jediná věc, kterou 
děláme. Budou všichni vědět a bude se to dělat automaticky. Starosta – děkuji za názor, já jsem na to 
už odpověděl. Tam, kde je vhodné termín psát, tam ho Rada píše a tam jsou splněny. Já víc k tomu 
nemá víc, co říct. Je to osvědčená praxe. ŠIROKÝ Karel, Bc. -  není čas osvědčenou praxi změnit? Já 
tady naprosto souhlasím s kolegyní a kolegem. Všichni jste tady manžeři a byli jste na spoustě 
manažerských školeních, kde úkoly by měly smart , tedy být specifické, ambiciózní, měřitelné, reálné 
a termínované. Myslím si, že to není nic proti ničemu a když si ten člověk ten termín dát a nesplní ho, 
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což se může samozřejmě stát, tak se ten termín nějakým způsobem posune. Potom se právě dostáváme 
k tomu, že se v tom nikdo nevyzná. Nikdo neví, jestli byl ten úkol splněn či ne. A navíc, když si 
člověk dá termín, tak mu většinou přijde hloupé, aby ten termín nesplnil a snaží se, aby ten termín 
z nějakého důvodu dodržel. Jestli je to technikálie, tak dobře, ale naprosto tady souhlasím s oběma 
kolegy. Starosta – děkuji za ten amatérský pohled, já s tím nemám problém, souhlasím s tím. Ve 
chvíli, kdy je vhodné u úkolu tohoto charakteru, kdy je termín vhodné uvést bude uveden. Úkoly jsou 
plněny, úkoly jsou kontrolovány. Tam kde není termín vhodné uvádět, je to úkol průběžný. Nevím 
jaký termín bychom měli dát pověřuje přijetí prohlášení snoubenců o vstupu do manželství  členy ZM 
pan Mgr. Košíček, Irena Kočí pokud tam uvedu termín, tak tam budu uvádět termín svateb?  ŠIROKÝ 
Karel, Bc. – to je trvalý úkol.  Starosta – a o tom já mluvím. Kde je termín vhodné uvést, tak tam 
uveden je a úkol je splněn. Když se podíváte do přílohy číslo 5, což je materiál zpráva o činnosti Rady 
města. Pokud by to nebylo plněno, tak jak vy říkáte tzn. u daných úkolů by nebyly termíny, nebyly by 
plněny další. Přehlušuje to těch úkolů, které Rada dává. My tento materiál na Radě města projednáme, 
pobavíme se o  úkolech, které ukládá Rada města. Pokud je potřeba a má někdo u úkolů Zastupitelstva 
uložit termíny, nechť úkoly uložené ZM – je to celkem deset úkolů, můžeme se těmto úkolům 
věnovat. U Rady města se tato praxe měnit nebude, protože se osvědčila dlouholetou praxí. Opravdu, 
tam kde je vhodné termín uvést, tak je uveden. Nemám vůbec problém s tím, co říkáte. Opakuji, úkoly 
uložené ZM – je tady deset úkolů můžeme se ta to podívat a navrhnout termíny do příští ZM. 
ŠIROKÝ Karel, Bc. -  to nemá cenu. Starosta – nikdo jiný se do rozporavy nepřihlásil a tudíž ji 
ukončuji. Na nejbližším jednání Rady města tento materiál projednáme a můžeme navrhnout 
Zastupitelstvu termíny, pokud to někde uložit lze.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
4. Informace o plnění a čerpání rozpočtu za I. pololetí – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, staros-

ta města  
 
 
Starosta – je to předložený materiál, ve kterém je zcela jasně popsáno jakým způsobem se čerpal roz-
počet za první pololetí.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o plnění a čerpání rozpočtu Města Moravský  
Krumlov za I. pololetí roku 2017. 
 
 
 

5.    Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
       města 
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Starosta – byly k němu předloženy nějaké připomínky. Jestli jsem si vše dobře poznamenal, bylo 
vše k Usnesení č. 56. Já si dovolím nejprve probrat Usnesení ze dne 6. 6. 2017 z 54. schůze. Má 
někdo připomínku k tomuto Usnesení. Nemá, tak tedy k Radě města ze dne 20. 6. 2017, také ne. 
Materiál č. 56 je Rada města z 11. 7. 2017. Tady již připomínky jsou. Já si dovolím reagovat 
nejdříve na připomínky, které měla Ing. Kocábová. Opakuji, děkuji za ně, protože jsme se na ně 
mohli připravit a můžeme o tom diskutovat. První připomínka je – dočítám se ke smlouvě o pro-
jektové přípravě týkající se ulice Rakšická. To opravdu ještě není ukončena projektová dokumen-
tace. Usilovně upomínáme kraj, aby byla dokumentace včas ukončena a bylo požádáno kolem 
stavby a s tím ruku v ruce kraj vypsal výběrové řízení na zhotovitele atd. Osobní jízdy na babetě 
nebudu komentovat. Projektová dokumentace hotova není. V této chvíli za město Moravský 
Krumlov se všech jednání účastní pan Mgr. Juránek, takže v této chvíli je stav situace projednává-
ní. Místostarosta -  zaseklo se to na jaře tohoto roku, kdy zjistili po geodetickém průzkumu, že je 
potřeba udělat další geodetické průzkumy a bohužel Krajskému úřadu ve spolupráci se Správou 
údržbou silnic trvalo tři, čtyři měsíce než vypsali výběrové řízení a vypsali ho a objednali další ge-
odetické průzkumy v lokalitě. V této chvíli se dokumentace zpracovává, tak aby v lednu příštího 
roku byla dokončena. Následně se dala na vyjádření k místně příslušným úřadům. My budeme zá-
roveň tlačit k tomu, aby se vydalo výběrové řízení na zhotovitele. Děláme to a informujeme se na 
Správě a údržbě silnic, tak případně i přes náměstka pana Hanáka. Není to komunikace města. Ji-
nak v této chvíli by měli projektanti procházet nemovitosti kolem napojení jejich dešťové kanali-
zace a vodovodních přípojek, protože ty se budou v rámci té rekonstrukce také obnovovat. Staros-
ta – jenom řeknu. Poslední jednání se s ředitelem Krajské Správy údržby silnic bylo 15. září. Na 
tomto jednání jsem obdržel seznam akcí přípravy, plus realizaci akcí na Znojemsku v roce 
2017/2018. zároveň předpokládám, že Tě budou zajímat jistá fakta přípravy jiných silnic než je je-
nom těch nemovitostí. Dovolím si tedy Zastupitelstvo seznámit s přípravou všech těch oprav ko-
munikací, které jsou v havarijním stavu. Na ulici Znojemská v úseku od Blondýny po ulici Za-
hradní včetně zálivu u Ivanky je v této chvíli zájem o vybudování parkovacího zálivu u prodejny 
Ivanka. Realizace by měla být spolufinancována dotací … dopravní infrastruktury. Po výběrovém 
řízení byla vybrána společnost VIOLET a je vydáno pravomocné stavební povolení. V této chvíli 
nejsou zatím vypsány výzvy. Ulice Palackého, Růžová, Školní, Znojemská, Okružní a Komenské-
ho probíhá zpracování projektové dokumentace Atelierem 99 pro územní a stavební řízení a to na 
základě vyjádření SUSky a odboru dopravy, kdy je vypracovávána projektová dokumentace. S tím, 
že bude posláno ke schválení Policií ČR. Na ulici Palackého, Růžová, Školní se jedná o chodníky a 
parkoviště. Na ulici Znojemská oboustranný chodník od ulice Zahradní ke kruhovému objezdu, čili 
od Polikliniky. Od ulice Znojemská chodník na ulici Na Vyhlídce k prodejně Penny tzn. chodník u 
Jatek po pravé straně nad Penny, kde chodí. Ulice Okružní je chodník od křižovatky Znojemská až 
k STK. Zde probíhají předběžné konzultace, přičemž předběžný termín ukončení dokumentace je 
říjen tohoto roku. Ulice Havlíčkova a Znojemská tzn. mostek a jdu s ním zadem do Rakšic, ne na-
horu na Kačenku, ale jdu doleva ke Slatinám. Tam se musí řešit celá křižovatka, přechod a zároveň 
napojení té ulice Havlíčkova. Čili je vybírán zhotovitel a probíhá zpracování projektové dokumen-
tace. Tady došlo k výraznému zdržení a to, protože projektová kancelář, která byla vybrána, tak po 
roce urgencí nakonec vrátila smlouvu s tím, že nebude toto zpracovávat. Proto jsme museli vybrat 
novou. V této chvíli se výrazně řeší dopravní situace sídliště, kde ta situace začínám být mnohem 
dramatičtější. Je vybrán zhotovitel, probíhá zpracování projektové dokumentace. Termín dokonče-
ní je říjen 2017. S těmito materiály bude následně seznámeno Zastupitelstvo. Ulice Rakšická, 
v této chvíli je vybrán zhotovitel, celé to řeší Správa a údržba silnic JmK. To je rozpracovanost 
všech komunikací, které jsou v špatném stavu, nejenom ulice Rakšická. PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc. – na tom sídlišti je už nějakým způsobem definováno to zadání? Starosta – tam se 
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v této chvíli zpracovává, možná jsem to přečetl špatně, dopravní generel. Dopravní generel řekne, 
možná navrhne, jakým způsobem která řešení budeme projednávat. Říjen 2017 bychom měli tento 
generel obdržet, říkám to správně Ing. Stejskalová? Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí odboru 
regionálního rozvoje (dálen jen ORR) – ano.  Starosta – následně to bude projednávat Zastupi-
telstvo. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – takže obdržíme, náhled, jakým způsobem by se to da-
lo zpracovat? Aby parkovacího místa pokud možno neubylo. Starosta – určitě, aby neubylo, právě 
přibylo. Tolik k bodu I. 18. Dále bod 23 kdy se jedná o pronájem části pozemku Pekárně Ivanka 
ohledně zastavěného nádvoří. Samozřejmě, že Rada města si uvědomuje jaký je rozdíl mezi proná-
jmem, nájmem a záborem veřejného prostranství. Na tom se všichni radní shodnou, že ví co to je. 
Já děkuji za to opětné poučení. Určitě se shodneme na tom, že zahrádky, které jsou na náměstí tři – 
jedna je u hotelu, jedna u nové cukrárny a jedna je v Pekárně Ivanka, výrazně oživily náměstí. 
Podle mého názoru se shodneme na tom, že výrazně přispěly k oživení celého náměstí a jsou ja-
kým si výrazným prvkem v této chvíli náměstí. Tam snad asi žádný problém není. Upozorňuji na 
to, že patnáct let, kdy nějakým způsobem působím v orgánech města, se horko těžko daří jakouko-
liv zahrádku ve městě zřídit. Jediný, kdo byl ochoten do toho jít po velkém přemlouvání, byla paní 
Štolpová, která tady dnes není a zřídila zahrádku u hotelu. Jsem velmi rád, že se tyto zahrádky zří-
dily. Zároveň je zde nutné vnímat rozdíl mezi nájmem a záborem veřejného prostranství. Zábor ve-
řejného prostranství je veden jako regulativ, kterým je možné odradit různé věci, jakoby postavit 
lešení. To lešení zabírá veřejné prostranství a je potřeba za ně vybrat jasné peníze. Vysypeš někde 
písek, Městská policie to zjistí a vybere Ti za zábor veřejného prostranství, který je jasně dán naší 
Směrnicí, nájem. V této chvíli se Rada města shodla na tom, že výrazným způsobem chce podpořit 
právě pro ty důvody, které jsem tady uvedl zahrádky na náměstí. Pokud bychom dali zábor veřej-
ného prostranství, tak by ty zahrádky tam nebyly. Bylo by to příliš drahé, prostě by ten podnikatel 
zahrádky neudělal. Proto Rada města zvolila formu nájmu, který je symbolický a jde nám o to, aby 
náměstí bylo oživeno. Tolik na vysvětlenou k tomu, co je tady napsáno. Samozřejmě, že město do-
držuje své vyhlášky a dbá o jejich dodržení. Více k tomu v této chvíli nemám. KOCÁBOVÁ He-
lena, Ing. - myslím si, že z toho mého dopisu vyplynulo, že jsem ráda za ty zahrádky. Že i podpo-
ruji, aby byly a aby nebyly předražené, co se týče nájmu. Přesto si myslím, že máme vyhlášku, kte-
rá říká – poplatek za umístění zahrádky, tak potom to z té vyhlášky vytáhněme. Neměňme to 
takhle. My bychom snad měli opravdu ty vlastní vyhlášky dodržovat. Starosta – pokud se bavíme 
o záboru, ano. Následně, už jsem Ti na to odpovídal na začátku. Příští jednání Zastupitelstva bude 
probírat aktualizovanou tuto vyhlášku, která bude velmi dopodrobna sledována. Má někdo ještě 
něco k Usnesení č. 56? ZPĚVÁK Josef – Usnesení č. 56 – Rada města schvaluje bod č. 25 – změ-
nu ceníku služeb SmMK. Starosta -  ceník služeb SmMK, poprosím pana ředitele. p. Jiří Čemer-
ka, ředitel SmMK – já tady momentálně nemám ten materiál, který šel do té Rady. Pokud před-
pokládám, to co zmínil pan Zpěvák, tak jsme vypracovávali ceník služeb na sečení atd., protože 
tento ceník nebyl zpracován. Když si nás někdo najme, tak abychom měli nějakou sazbu za ty prá-
ce, co provádíme. Neměli jsme to, jak účtovat, ceník žádný nebyl. ZPĚVÁK Josef – děkuji, to mi 
stačí. Starosta – pan Procházka. PROCHÁZKA Martin, Ing. – já jsem měl stejný dotaz. Staros-
ta – potřebujete ten ceník vidět? PROCHÁZKA Martin, Ing. – já jsem se díval na stránky a nic 
jsem tam nenašel. Nevěděl jsem, co si mám pod tím představit. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já 
jsem se tam ještě ptala, jestli platí nájem i ta cukrárna na náměstí jako za tu zahrádku, že jsem to 
nikde v materiálech nenašla. Pokud ano, tak bychom s tím mohli být také seznámeni. Když jsme 
byli u jednoho, tak proč né u druhého. Já nevím, já se ptám. Starosta -  určitě platí. Všem se to 
vyměřovalo stejně. Omlouvám se, ještě jsem zapomněl na jednu věc. Usnesení č. 56 II./ 3. – proč 
M.K. QUATRU neprodáváme celý pozemek. Zde, abyste viděli, nevím, jestli to půjde vidět. Jedná 
se o ten modrý pruh toho pozemku. Jednak tím máme zabezpečený přístup k řece od lávky a jed-
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nak o ten pozemek neměli zájem. Měl zájem o to, co potřebuje a v rámci podporování podnikání je 
raději podpoříme tak. Nemusíme jim to prodat celé, prodáme jim jen to, co potřebují. Tady hlav-
ním důvodem bylo, zabezpečení přístupu k řece. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – tam je 
ochranné pásmo. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – to už je Povodí Moravy. Nevím, jak to tam přesně 
vypadá. Starosta – tady to je na obrázku, mohu Vám to poslat. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – ne, 
geometrický plán. Starosta – k tomuto Usnesení č. 56 další připomínka nebyla. Nyní tedy oteví-
rám rozpravu k Usnesení č. 57. PROCHÁZKA Martin, Ing. – já se zeptám na bod, Rada města 
schvaluje bod 15 – Smlouvu s Nadací ČEZ. Na co to je? Protože. Starosta – to máme tady. PRO-
CHÁZKA Martin, Ing. – to je ta předchozí? Ony tam jsou dvě. Starosta – my jsme dostali dva 
příspěvky. Jeden na hřiště a jeden na, poprosím Ing. Brücková. Ing. Marie Brücková, vedoucí 
odboru školství a kultury (dále jen OŠK) – jeden je na hřiště na ulici Pionýrské, které bylo ote-
vřeno v červnu tohoto roku a druhý je na Městské kulturní středisko – Vrabčák a Malý festival 
loutky. Starosta – děkuji za vysvětlení. My jsme museli uzavřít dvě smlouvy. Odpověď jste slyše-
li, nebudu to opakovat.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení z 54. schůze Rady města konané dne 6. 6. 2017 
- Usnesení z 55. schůze Rady města konané dne 20. 6. 2017 
- Usnesení z 56. schůze Rady města konané dne 11. 7. 2017 
- Usnesení z 57. schůze Rady města konané dne 16. 8. 2017. 

 
 
 
6.      Zápis z 15. schůze finančního výboru konaného dne 11. 9. 2017 – předkládá Mgr. Jan Koší- 
         ček, předseda finančního výboru  
 
 
Starosta – vzhledem k tomu, že zde není přítomen pan Mgr. Košíček. Se zápisem jste se mohli se-
známit, my ho bereme na vědomí s tím, že jednání bylo k rozpočtu za období leden až červen 2017 a 
prodej pozemků lokalita Novosady. Vzhledem k tomu, že ten materiál je samostatný, nebudu otevírat 
rozpravu k Novosadům. To probereme u toho materiálu.  
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 15. schůze finančního výboru konaného dne 11. 9. 
2017. 
 
 

7.    Rozpočtová opatření č. 14 -21/2017 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
  

Starosta –  představuje materiál.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 14, 15, 16, 17, 18, 19 a 20/2017 pro-
vedená Radou města Moravský Krumlov. 
 
 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 21/2017 v předloženém znění. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje změnu závazného ukazatele: 

- navýšení příspěvku na provoz o částku 381 tis. Kč pro příspěvkovou organizaci města 
Základní škola Moravský Krumlov, Ivančická 218, Moravský Krumlov 

- navýšení příspěvku na provoz a odvod z odpisů o částku 130 tis. Kč pro příspěvkovou or-
ganizaci města Služby města Moravský Krumlov, Zámecká 17, Moravský Krumlov. 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
8.     Odpis pohledávek dle ust. § 160 zák. č. 280/2009 Sb., daňový řád – předkládá Mgr. Tomáš  
        Třetina, starosta města  
 
 
Starosta – tento materiál vypracovala paní Bílková a pan tajemník je připraven říct část důvodové 
zprávy. Tajemník – po delší době jsme si udělali revizi těch našich pohledávek. Od roku 1997 do 31. 
12. 2016 s tím, že je to podle ust. § 160 zák. č. 280/2009 Sb., daňový řád. Proto to nemáte ve schvalo-
vacím režimu, ale berete na vědomí. To je obdoba zákona daňového řádu, kde subjekty povinné daňo-
vé povinnosti k nám není možné jmenovat nebo určovat. Jinak když se podíváte na tu skladbu těch 
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poplatků, tak většina těch poplatků za komunální odpady, živnostenský, životní prostředí, zákonné 
pojištění jsou převedené poplatky, které jsme dostali dotací bývalého Okresního úřadu. Tyto pohle-
dávky se převáděly na ty obce, pod které ty obecní úřady spadaly. Na poplatcích za komunální odpady 
jsou poplatky, které zůstaly na té ohlašovně, nezletilé děti, zemřelí bez dědiců. Ten živnostenský úřad, 
jestli mohu říct minimálně 30% poplatků, tady ty co se odepisují je touto činností, tohoto převodu dě-
dictví z toho Okresního úřadu. Komise KPP, to je Komise pro projednávání přestupků, kde tedy chce 
odepsat, jsou pohledávky zemřelých, osoby ze zdravotního postižení, sociálně slabé anebo dlouhodobě 
bez příjmu. Za životní prostředí, tam když se podíváte je poplatek za odpis v roce 2017 - 6 000,-Kč, 
dvě procenta, strašně malý procento. Je to poplatek za osobu, která je v konkurzu, je předlužená. Smír-
čí poplatek 2 000,-Kč je jedna pokuta, bohužel nevymožená, protože ta firma zanikla, právnická oso-
ba. Když se podíváte na tu šestku, zákon o pojištění vozidel tam fungujeme ve spolupráci s kanceláří 
pojistitelů. To je organizace všech těch pojišťoven, kterým to zákonné pojištění nabízí. Tato docela 
nešťastná agenda, která nám byla bohužel státem daná. Ty také řešíme převodem z bývalého Okresní-
ho úřadu. Tam se zase podívejte, děláme nějaké odpisové poplatky za nějakých 1,12%. Co se mi zdá 
jako docela dobrá výnosnost. Za občanské průkazy, když se podíváte, tak je to nějakých pět pokut po 
500,-Kč. Jsou to spíš insolvence, které jsme už dávali. My jsme se přihlásili do nějakého insolvenční-
ho řízení a tyto pokuty byly navíc, za to, že měli špatně dokumenty. Ty dokumenty ty lidi v tom řízení 
měli ze smluvního vztahu a ta pokuta, která jim byla přidělena, byla určena na základě doporučení 
zákona. To nepodléhá tomu vymáhání, takže v podstatě to nikdo nepřiznal. Za ty ostatní pokuty 
v dopravě bych chtěl říct, že těch 90% poplatků, které tady máme nebo budeme ty pokuty brát tak je 
zase převodem z toho Okresního úřadu. Takže se snažíme ty poplatky držet na řádných kolejích. Mys-
lím si, že ty procenta odepsaných pohledávek v procentech, které máte vytištěné, se nám zdají být ta-
kový důkaz toho, že naše děvčata na našem finančním odboru řeší odpovědně. Jinak největší nedobyt-
né pohledávky, které tady jsou, jsou řešeny v rámci s exekutorským úřadem paní JUDr. Petrošovou. 
Samozřejmě tam dodržujeme doporučení pana ombudsmana, který říká, že ty poplatky můžou být ne-
bo nemůžeme je postupovat firmám nebo těmto exekutorům, kdy by se poplatky navyšovaly o ty 
právní poplatky. Proto tam dáváme ty vyšší částky, zejména jsou to pokuty v dopravě uložené.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci k odpisu pohledávek dle ust. § 160 zák. č. 
280/2009 Sb., daňový řád, za období 1997- 2016.  
 
 
9.    Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2017 - pro ZUŠ a DDM Moravský Krumlov 
       – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – jedná se soupis věcí, který by si škola ráda pořídila do svého majetku. Vzhledem k tomu, 
že je to v kompetenci Zastupitelstva města, tak je zde předloženo a Rada města doporučuje k nákupu 
těchto věcí.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský  
Krumlov na rok 2017 subjektu: Základní umělecká škola a Dům dětí a mládeže Moravský  
Krumlov, Školní 139, 672 01 Moravský Krumlov IČ: 70841675 ve formě účelové finanční  



21. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 25. 9. 2017 

 12

podpory ve výši 96.730,-Kč na pořízení nových hudebních nástrojů a příslušenství v  předlože- 
ném znění a pověřuje starostu města jejím podpisem.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 -  PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
10.    Pozemky lokalita Novosady  –  předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – dovolím si navrhnout následující postup projednávání. Je to poměrně složitý materiál. Po-
stupně, tak jak je v materiálu uvedeno se budeme bavit o pěti, možná šesti bodech. A v daný moment, 
v danou diskuzi, směřujme k tomu projednávanému. To je zaprvé, zadruhé bavme se a to je doufám 
všem jasné, že v této chvíli určujeme pravidla téze myšlenky, podle kterých bude sestavena smlouva 
pro jednotlivé zájemce o odkup pozemků. Kde budou jasně vědět za kolik, jakým způsobem a kdy 
dostanou pozemky k dispozici. Tu smlouvu budeme projednávat na dalším jednání Zastupitelstva. 
Takže nejprve k ceně. Nebudu ani číst písemnou přihlášku do diskuze Ing. Kocábové s tím, že popro-
sím, aby si to okomentovala sama. Pokud k tomu bude něco chtít říct. Cena je Radou města navržena 
dvojí. Požádali jsme pět znalců o posudek o stanovení, jaká by ta cena měla být. Vyjádřil se pouze Ing. 
Krajíček. S tím, že Vám je ten posudek celý předložen v materiálu. Cena jednotlivých pozemků 
v různých lokalitách je tam zřejmá, já si jenom dovolím v rychlosti – v Bohuticích 1 177,-Kč, 
v Ivančicích 1 200,-Kč, v Šumicích 1 400,-Kč, v Olbramovicích 1 286,-Kč, v Pohořelicích 1 400,-Kč, 
v Budkovicích 972,-Kč, v Dobelicích 1 119,-Kč, v Neslovicích 1 271,-Kč. Je zde navržena cena Ing. 
Krajíčkem na 1 200,-Kč. Rada města tuto cenu projednává, nechám nyní na zvážení Zastupitelstvu. 
V materiálu máte předložený soupis všech nákladů, které předpokládáme, že město bude v součtu 
s tím mít. Soutěž na zhotovitele proběhne po zpracování dokumentace, která k soutěži je nutná. Máme 
tam k tomu další materiál. Předpoklad stavebních nákladů je v předsoutěži přibližně s DPH 50 miliónů 
korun. Celkové výdaje jsou asi 61 miliónů korun – nakoupili jsme pozemky, náklady na právní posou-
zení plus náklady v rámci projektu v této chvíli. Je návrh, abychom projednali cenu pro občany nebo 
pro lidi, kteří budou kupovat a to ve dvou variantách. To je v návrhu a může přijít i třetí. Třetí návrh 
tedy ponechám na Vás. Jeden návrh je 1 200,-Kč s DPH, které my k tomu musíme připočíst, tzn., že 
ten náklad by byl 1 452,-Kč. Nebo říct 1 000,-Kč s DPH a pak se dostaneme na 1 209,-Kč nebo 
1 210,-Kč. Není v  této chvíli znám postup státu, jestli bude po novém roce na prodej těchto pozemků 
uvaleno DPH, jestli bude nebo nebude. K termínu prodeje se teprve dostaneme. Nyní otevírám rozpra-
vu k návrhu ceny. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já jsem prvně chtěl říci, že to byla informace 
od paní Ing. Florianové, kterou nám říkala na Finančním výboru, že se neví, jestli se z toho bude platit 
DPH nebo ne. Starosta – ta informace zní teď postupem času. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – v 
myšlení ceny, tak lítám o 20% sem a tam. Je to spíš otázka, jestli to chceme nějakým způsobem doto-
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vat. Zatím jsme po všech chtěli, když už to vezmu Nad Haltýři, ačkoliv to nebylo zasíťovaný, aby si 
cestu zaplatili sami cestu. Nechtěli jsme dotovat nic. Potom je otázka, jestli tady v tomto případě ty 
parcely chceme dotovat nebo ne. To je asi základní otázka a pak se můžeme bavit o nějaké základní 
ceně. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – tak, jak jste všichni četli v tom mém přípisu. Doposud jsme pro-
dávali pozemky za cenu, kterou buďto určil znalec nebo někdo plus DPH. Žádná výjimka neexistova-
la. Také přicházím k tomu, že výjimky existovat nemají. LANG Vladimír, Ing. – já bych chtěl jenom 
upozornit v dalších bodech jak má SmMK, tak navrhuje prodej stavebních pozemků, půdy na ulici 
Nad Haltýři. Tam to vychází 687,-Kč/m2 + DPH samozřejmě. V Polánce Luční 500,-Kč/m2 + DPH. O 
Polánce se nebudu bavit. Jen chci říct jedno, Nad Haltýři přispěli na cestu a jsou to parcely 1 400, Nad 
Haltýři 1 700 m2, rozdíl v DPH je 520,- Kč/m2. Když si někdo koupí těch 1 400m2, tak už je to rozdíl 
mezi Novosady a Nad Haltýři 1 milión korun. Takže s těmi cenami velmi opatrně. Lidé Nad Haltýři si 
doplatili na tu cestu 100 000,-Kč, no všichni. Je to pravda, já to nepolemizuji, ale je to fakt, abychom 
se uměli propočítat podle něčeho. Takže na předběžné jednání jsme řekli, že se uvažuje s cenou bu-
doucí za metr v lokalitě Novosady 900- 1 000,-Kč/m2. Je pravda a souhlasím s Ing. Kocábovou, že 
bychom měli mít zájem jako město o podporu bydlení, že to tady zůstane. To jsem si nevycucal, to 
jsme se předběžně domluvili. Není to v usnesení, ale je to tak. Berte do úvahy i ostatní lokality 
v Krumlově. Za sebe řeknu, že Novosady jsou v Krumlově lepší umístěny vzhledem k obchodní síti, 
škola, nákupní centrum než Nad Haltýři. Tam ten rozdíl v ceně je už daný, podle mě je to moc. KO-
CÁBOVÁ Helena, Ing. – já si také myslím, že 1 200,-Kč + DPH je moc. Měli bychom ctít nějaké 
pravidlo, které jsme měli, protože pak se nás lidé budou ptát, proč tam ti měli DPH a ti ne. Pokud ne-
bude zrušeno. To je opravdu, máme princip, který bychom měli dodržovat. Jenom si myslím, že pokud 
se budeme bavit o cenách. Když se dívám na různé ceny, jak jsme prodávali pozemky podle znalec-
kých posudků. Třeba ulice Polní loni v dubnu 640,-Kč nebo 660,-Kč, zpevněná plocha všechny sítě. 
Pak je tady na tom Nad Haltýři, taky nějaká částka. Není silnice nebude silnice asi hodně dlouho. nej-
sou tam sítě. Myslím si, že u těch posudků to není nejšťastnější. Měli bychom si udělat nějakou ceno-
vou mapu pozemků, kde si řekneme, za kolik budeme tam nebo tam prodávat ty pozemky. Starosta – 
ještě si dovolím poznámku k těm pozemkům Nad Haltýři. Pánové tady sedí, od začátku věděli, že 
když se někdo rozhodne stavět Nad Haltýři, že město tuto lokalitu nebude podporovat pro výstavbu 
pozemků. Město tam nevlastní pozemky, tak aby tam vznikly nejenom čtyři domy, ale více domů. 
Podařilo se sehnat pozemky v lokalitě na Novosadech, což trvalo minimálně pět, sedm roků. S majiteli 
všech pozemků jsme seděli a dělali jsme jim nabídky na odkup pozemků, na které tehdy nepřistoupili. 
Nebudeme zasíťovat cizí pozemky. Poprosím, pojďme diskutovat o té ceně. PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc. – nebudu se vracet již k tomu, co jsem chtěl říct předtím. Ale ta cena je i o způsobu prode-
je. To co třeba psala Ing. Kocábová nějaké losování ať už obálkovou metodou nebo tak nějak je právě 
naopak. Vždycky v tom bude problém a budou si na to všichni stěžovat. Sami tady říkáme, že vlastně 
ani nevím kolik za to budeme chtít. Tak stanovme minimální cenu a po určitých kusech. Přesně tak jak 
tam píše Ing. Kocábová, 32 zájemců se nikdy nenajde, tzn., jděme po tom, kde bude největší zájem. 
Stanovme ať už třeba 1 000,-Kč/m2 bez DPH a zkusme vydražit první část s těmi pozemky, co jsou 
v kopci. Které když to řeknu k té ulici ze špatné strany. Ani za to 1 000,-Kč nebude chtít nikdo dát. 
Budeme rádi, že ty které byly jakoby nejlepší a o tom mohou rozhodnout jenom kupující, že jsme tam 
získali více peněz a tím pádem můžeme prodat ty ostatní levněji. Je to transparentní a nemůže si nikdo 
stěžovat. Starosta – způsob prodeje, jestli to bude obálková metoda nebo elektronická dražba. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to jsou dvě věci. Starosta – my musíme stanovit cenu, která bude 
uvedena jako výchozí pro odkup jednotlivých parcel. Jestliže bude chtít jít na jednu parcelu více zá-
jemců. Pak právě stanovujeme obálkovou metodu. Když tam bude jeden, tak to koupí za tu cenu, kte-
rou my jsme stanovili a když jich bude víc, tak ano domluvme se buď na dražbě, nebo obálkové meto-
dě. V této chvíli to budeme projednávat dál. Ta úvaha je určitě relevantní. Já si neumím představit, že 
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někdo rozhodne, že ty pozemky vlevo jsou lepší jak ty pozemky vpravo. PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc. – tak to je právě podle toho zájmu, podle kterého se rozhodneme. Starosta – já si nemyslím, že 
by bylo vhodné to rozčlenit, rozdělit to a říct, že prodáme jenom 10 pozemků vlevo a 22 pozemků 
vpravo neprodáme. Proto bych dal do prodeje všechny pozemky, které v této lokalitě právě jsou a kte-
ré chceme prodat. Pokud tam budou nějaké, o které nebude zájem, pak se o tom bavme dál. V tento 
okamžik nemůžeme vyčlenit půlku nebo 2/6 pozemků jsou. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – aby 
nám potom nevzniklo, že my cik cak rozprodáme 32 pozemků. Koupí si to 15 – 20 lidí a pak se tam 
bude 20-25 let pořád stavět? Ta úroveň toho tam bude tím velice snížena. Podle mě a je to čistě můj 
názor, je rozumnější to prodat po etapách, i kdyby podle poptávky ty data měly být po dvou měsících 
nebo po půl roce, to už je jedno. Budou to jednotlivé kusy, kde se bude stavět v relativně podobném 
čase. Nebudou tam sousedi mezi sebou neustále stavět. Nebude tam zvýšená prašnost, problém. ŠI-
ROKÝ Karel, Bc. - já nevím. Pořád tady hledáme nějakou spravedlnost, která v životě moc nefungu-
je, neexistuje. Na jednu stranu tady máme nějaký posudek od znalců. Buďto ten znalec neumí dělat, 
tak ať vrátí to kulaté razítko nebo ho musíme nějakým způsobem respektovat. To, co říká Pavel, je už 
posun k dalším bodům, protože to, jestli to bude postaveno za nějakých deset let, to můžeme určit my 
nebo jestli to bude ukončeno kolaudací, hrubou stavbou nebo já nevím čím. To už je úplně jedno. Jest-
liže znalec určil nějakou cenu, tak si pak město musí říct jednu jedinou věc, jestli na to má peníze. 
Jestli je tak silný na to, aby ty pozemky dotovalo. Protože jestli ho něco stojí na začátku, nějaká in-
frastruktura, kterou do toho dá. Tak z toho jednoznačně vyplývá cena toho pozemku, ať ten znalec určí 
cenu jakoukoliv. Takže ta základní otázka je jenom jedna, jestli město chce dotovat ty pozemky nebo 
ne. Já nechci teď říkat, která ta varianta je správná, na tom se tady musíme nějakým způsobem shod-
nout všichni. Potom, když se dohodneme na tom, že město je dostatečně silné na to, aby ty pozemky 
dotovalo, tak ať je ten pozemek klidně za 500,-Kč. Potom se bavíme o tom, jaká tomu město vznikla 
ztráta. Nic ví. Jinak bych se já osobně držel, když chcete nějakou spravedlnost, prostě toho co určí 
znalci. Znalců snad existuje mnohem víc a oni se tak strašně rozcházet nemůžou. Za něco snad to kula-
té razítko dostali. Starosta – oslovili jsme jich pět a jediný nám dal posudek. S tím, že rozumím tomu, 
že dva přítomní se k tomu nevyjadřovali. LANG Vladimír, Ing. – jsou tady lidé v Zastupitelstvu, kte-
ří posudky dělají. Jsou různé metody stanovení ceny. Tak, když si Ing. Krajíček zvolil možnost porov-
návací, v pořádku samozřejmě. Já bych se rád zeptal, a to si zajedu do Šumic osobně, že ta cena ob-
vyklá 1 400,-Kč kolik ti lidé skutečně zaplatili. Tzn., že tolik skutečně zaplatili. To je cena stanovená, 
ale Obecní úřad mohl. ŠIROKÝ Karel, Bc. – Vy jste mě vůbec neposlouchal. Já jsem řekl, že pokud 
na to máme, tak to klidně prodávejme za 200,-Kč. Já s tím nemám problém. LANG Vladimír, Ing. – 
já chci jenom říci, že cena obvyklá je v obvyklém čase a místě. Samozřejmě tady se odráží strašným 
způsobem cena inflací, která šla nahoru u těchto věcí. Víte, že jsou neprodejné byty v Praze. Zvedly se 
o 20% ceny a jsou na ocet dealerům, zatím. Můžeme jako město, máme zájem o to, aby tady ty domy 
byly. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – ještě mě tedy napadlo. Kdy tedy plánujeme, aspoň zhruba ty po-
zemky prodávat? Starosta – to je zásadní nepochopení, které v tom materiále bylo. V této chvíli sou-
těžíme zhotovitele. Ve chvíli, kdy vysoutěžíme, tak na jaře příštího roku můžeme pozemky začít síťo-
vat. Tak abychom do dvou let maximálně roku a půl byli schopni ty pozemky předat stávajícím zájem-
cům. Právě proto je ta cena stanovena ve dvou, a nyní si prosím uvědomte, jakoby možných splátek. 
První je při podpisu o smlouvě budoucí, kterým garantujeme, že ten daný člověk bude mít ten daný 
pozemek. V první fázi zaplatí část nebo může zaplatit celé. Domluvíme se na jaké výši procenta, které 
zaplatí a druhou částku nebude samozřejmě nikde ukládat, ale zaplatí ji při předání pozemku a jestli to 
bude zápisem do Katastru nemovitostí, to se ještě domluvíme, to už je technický detail. Proto to je 
navrženo ve dvou splátkách. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já bych chtěla jenom říci, že jsem se ptala 
jako na to, kdy budeme prodávat. Na tuhle tuto myšlenku mne přivedl pan Ing. Lang. Cena obvyklá 
v místě a čase. Za půl roku ta cena obvyklá může být úplně někde jinde. Proto si myslím, že bychom 
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mohli odsouhlasit spoustu věcí, ale tu cenu bychom měli opravdu nechat až těsně před tím. Já nevím, 
já se ptám? Těsně před tím. Starosta – prosím Vás, Vy si půjdete koupit pozemek, aniž byste věděli, 
kolik stojí? ŠIROKÝ Karel, Bc. – ne, ne vůbec ne. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – jenom se 
říká, že pokud chceme stanovovat cenu tak musíme vědět, jak to chceme vůbec prodávat. Starosta – 
vždyť to tady máme. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – máme, ale naopak. ŠIROKÝ Karel, Bc. – 
já to jenom dokončím. Já si myslím, že jestli předpokládaná doba je až za dva roky, tak je to poměrně 
skutečně dlouhá doba na to stanovit nějakou cenu. Já si myslím, že první co bychom se měli domluvit, 
tak koho tam chceme, aby stavěl. Jestli to chceme prodat developerům, což já bych byl proti nebo jest-
li to chceme prodat fyzickým osobám. Starosta – kdybychom to chtěli prodat developerům, tak to 
tady neřešíme. ŠIROKÝ Karel, Bc. – ty si to bereš všechno strašně osobně. Starosta – neberu si to 
osobně. Právě, že si to neberu vůbec osobně. ŠIROKÝ Karel, Bc. – to by bylo ještě horší, tak jo. Je-
nom chci říct, pojďme se tady domluvit nad systémem toho prodeje a pak se můžeme domluvit o jejich 
ceně. Starosta – já než Vám pane magistře dám slovo, tak si dovolím jenom drobnou poznámku. Mi-
nimálně půl roku se snažíme to dovést do nějakého konce, abychom věděli jakým systémem to prodá-
vat. Bavíme se o tom již na třetím Zastupitelstvu a zatím z nás „nevypadlo nic konkrétního“. Já jsem si 
myslel, že nám je všem jasno způsob financování výstavby. Evidentně ne. Peníze, které utržíme za 
prodej pozemků, investujeme do výstavby sítí. Proto se v této chvíli bavíme o nějaké, my samozřejmě 
peníze máme na účtu. Samozřejmě tam nemáme 40 miliónů, které jsou určeny na výstavbu, a následně 
těch 40 miliónů postupně vybereme od těch kupujících. Proto prodáváme ve dvou splátkách, stanovu-
jeme cenu, abychom získali spoluúčast, spolupodíl na financování těch sítí.  LANG Petr, Mgr. – tam 
je jedna důležitá věc. Máme vůbec nějakou představu o relativním počtu zájemců na těch 32 pozemků. 
Protože pokud je poptávka, tak cena může jít nahoru a pokud není, tak by měla jít dolů. Pokud bychom 
věděli, že je tam nějakých 60 – 70 zájemců, tak se nemusíme bát tu cenu zvednout. Starosta – odpo-
vím Vám tím, že my nemůžeme. To je pořád kruh. Zájemci jsou a já je nyní neumím kvantifikovat, 
není jeden a není jich sto. Já jsem přesvědčený o tom, že minimálně 4/6 těch pozemků prodáme hned 
v těch prvních kolech. Podle těch zájmů těch lidí, kteří se na to ptají. To není o tom, že bychom měli 
32 pozemků na prodej a měli jednoho zájemce. Říkám, polovinu bez jakýchkoliv problémů prodáme. 
Toliko odpověď. Skutečnou kvantifikaci zjistím až po té, co to vyhlásíme. LANG Petr, Mgr. – je mi 
jasné, že pokud cenu dáme 2 000,-Kč/m2, tak těch zájemců bude úplně jiná cifra, než kdybychom to 
prodávali za 500,-Kč. Ti lidé asi chodí za Vámi nebo za panem místostarostou, nebo za někým jiným a 
říkají, já bych měl zájem. Měl bych asi tolik a tolik peněz bych byl ochoten dát. Jestli máme takovouto 
nějakou informaci?  To je podle mě docela. Starosta – minimálně z těch 32 pozemků jich 20 prodáme. 
O tom jsem přesvědčený, podle zájmu. LANG Petr, Mgr. – řekli ti zájemci, jestli jsou ochotni dát 
1 000,-Kč nebo 1 500,-Kč. Starosta – oni samozřejmě, ti takovéto otázky nikdo neřekne. Na to nikdo 
neodpoví. KOČÍ Irena – vážení kolegové, já bych k tomu také chtěla přispět. Já si myslím, že si mu-
síme uvědomit, jestli chceme, aby ti lidé v Krumlově stavěli. Rozhodně to nebudou stavět jen bohatí 
lidé, protože i ti, kteří nemají takové příjmy, by si chtěli postavit domek. Proto já navrhuji, ono se řek-
ne 21% DPH, ale ty pozemky mají kolem 1 000 m2 a to už je rozdíl 200 tisíc Kč. Při příjmu průměrné 
rodiny, která může mít příjem 20 – 25 tisíc Kč. Našetřit 200 tisíc navíc, to Vám řeknu, to je mazec. 
Pan Procházka se usmívá, protože jeho příjmy jsou úplně někde jinde. POCHÁZKA Pavel, Ing. – já 
jsem rád, že tohle to říká sociální demokrat. Že to DPH zatěžuje i ty chudé lidi. To je hezký.                                 
KOČÍ Irena – no, Vy zatěžujete zase něčím úplně jiným, bych řekla. Takže já navrhuji to. Počet zá-
jemců nebo zájemců bude tolik, jaká bude cena a to je rozhodující. Jsem pro, aby na to dosáhli i ti, 
kteří nemají takové příjmy. Proto navrhuji, aby ta základní cena byla 1 000,-Kč s DPH, obálkovou 
metodou, kdy zájemci, kteří se do té obálkové metody přihlásí, aby byli přítomni při otevírání obálek. 
Aby nebylo možno v tom dělat nějaké čachry, machry. Okamžitě bude ten zájemce vědět, jestli uspěl 
či neuspěl a nebude moci nikoho podezřívat, že prohlížel proti světlu obálku jaká je tam nabídka. Toto 
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je můj návrh, děkuji. LANG Petr, Mgr. – tady jsme se dostali tedy už i do toho druhého bodu.  Tak 
bych akorát navázal. Myslím si, že bychom rozhodně měli zvolit dražbu, protože ta je pro město nej-
výhodnější a je nejprůhlednější. Když se bude přihazovat, tak tu cenu vyšplhají co nejvýš. Starosta – 
já to nijak nehodnotím, nekomentuji. S obálkovou metodou má toto město prokazatelné zkušenosti. 
Bez jakýchkoliv problémů jsme schopni tuto metodu zorganizovat. Forma prodeje dražbou je předsta-
va elektronická nebo tady bude sedět dražitel s kladívkem? PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – může 
být kombinovaná s tím, že jak se budou postupně dražit ty pozemky, když bude někdo chtít, tak si ho 
koupí za tu vyvolávací cenu. Když ho budou chtít dva, tak jeden za něj může dát 1 000 001,-Kč. Sta-
rosta – proč se ptám, nebo proč to říkám? Samozřejmě jsme schopni zorganizovat dražbu těch po-
zemků. Nevidím v tom žádný problém. Obojí varianty jsou v této chvíli volné, jsou možné. ŠIROKÝ 
Karel, Bc. – já jenom chci říct, že Váš názor plně podporuji. Je krásný. Nemám problém s obálkovou 
metodou, nemám problém v zásadě s ničím. Akorát tím, že ty nízko příjmové skupiny nějakým způso-
bem stejně nezvýhodňujete. Když tam přijde Pavel, jehož příjmy jsou někde jinde, jak jste již tady 
řekla, tak on je prostě přebije. Lidi, kteří by si jej rádi pořídili. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to 
jsem si já právě, že nemohl dovolit. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já si teď dělám srandu. Nemají na to pení-
ze, jinak nemám problém s cenou. Bude 1 000,-Kč, tak bude. To zas není žádná malá cena. Cena 
1 000,-Kč při 1 000 m2 je to pořád 1 milión. Jestliže tím chcete dát šanci někomu, kdo má příjem  25 
tisíc Kč měsíčně celá rodina, tak jim v zásadě žádnou šanci nedáváte. Je to jedno, jestli to 1 200,-Kč 
nebo 1 000,-Kč. KOČÍ Irena – já přece neříkám tedy, že tady budu podporovat chudé. Jen my se mu-
síme rozhodnout, jestli chceme ty pozemky prodat nebo jestli chceme na nich vydělat. Přece, když se 
nám do 30 domků nastěhují tříčlenné nebo čtyřčlenné rodiny, tak na daních pak ty peníze získáme na 
obyvatele. My se musíme konečně rozhodnout a stanovit tu cenu, způsob prodeje, abychom mohli 
začít prodávat. Jestli to budeme odkládat a další Zastupitelstvo bude v listopadu. Je konec roku, bude 
tady nový rok a my zas nebudeme vědět vůbec nic. Lidé se chodí ptát a kupují pozemky od soukrom-
níků apod. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já jsem chtěla jenom poprosit, jestli jsem dobře poslouchala. 
Ty jsi řekla 1 000,-Kč s DPH. Pro mě jako s DPH je včetně DPH. KOČÍ Irena – ano. PROCHÁZKA 
Martin, Ing. – já jsem chtěl jen reagovat na paní Kočí. Přijde mi tady to střílení částek od boku. Má-
me tady na papíře nějaký posudek. Ať už se nám ta cena zdá vysoká nebo ne. Necháme si něco zpra-
covat, ten posudek nám dá nějakou částku a pak je trošku nešťastné, tady pak říkat, tak dáme 600,-Kč, 
1 000,-Kč nebo dáme 2 000,-Kč. KOČÍ Irena – to je na našem rozhodnutí.  PROCHÁZKA Martin, 
Ing. – já vím, ale pak ty posudky nemáme nechávat zpracovat. KOČÍ Irena – na nás je, jestli chceme 
ty pozemky prodat nebo na nich vydělat. V Polánce za 600,-Kč, Na Haltýři za 570,-Kč nebo kolik a 
tam dáme 1 200,-Kč + DPH. ŠIROKÝ Karel, Bc. – v Brně za 5 000,-Kč třeba. Já chci jenom říci. 
KOČÍ Irena – pane Široký to už zase zlehčujete. Já si myslím, že se tady máme bavit rozumně a kon-
krétně stanovit a domluvit se na té ceně. ŠIROKÝ Karel, Bc. – svět je tak strašně vstřícný, že já ho 
rád zlehčuji. Chci říct přesně, tak jak tady řekl kolega. My jsme si něco určili a teď říkáme, že je to 
špatně. Vy říkáte, že si cenu můžeme určit sami. Můžeme, ale ne tak úplně. Musíme konat jako správ-
ný hospodář, protože by nás pak mohli napadnout, že jsme jako správní hospodáři nekonali. Takže 
s tím si nemůžeme dělat, tak jako co chceme. Já znovu říkám jednu jedinou věc, tam těch bodů je x. 
z mého pohledu mnohem důležitějších teďka než cena a to neříkám, že bychom dneska neměli k něja-
kému konceptu v rámci ceny dojít. Dostaneme se k tomu, komu to budeme chtít prodávat, jakým způ-
sobem atd., a tam si myslím, že ještě narazíme na spoustu věcí, na kterých se budeme velmi složitě 
domlouvat. Pojďme se bavit o něčem dál. Starosta -  musíme postupovat podle nějakého plánu. V této 
chvíli jsme zahájili debatu na základě jasného znaleckého posudku, který říká nějakou cenu a je na-
prosto legitimní, že se o ní bavíme. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já jenom, kdybychom si moh-
li zkusit bavit nějak konkrétně. Kdybyste si ten materiál přečetla pořádně, tak. KOČÍ Irena – to je 
teda poznámka, hlavně ji dodržovat. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to není invektiva, ale když 
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se podíváte na ten matriál, kde tam chcete vydělávat za ten znalecký posudek, tak se tam nedá vydělá-
vat. LANG Petr, Mgr. – my se snažíme akorát prodělávat a ne vydělávat, tak bych to nazval. Staros-
ta – co to je prodělek. Pokud primárně, prodělek je. LANG Petr, Mgr. – teď se bavme o té transakci. 
Starosta – já to jenom dopovím. Co to je prodělání na tomto způsobu nějaké ceny? Cena pozemků je 
za vybudování těch sítí je 40 miliónů korun. My to nějakým způsobem vysoutěžíme, zpátky dostane-
me teď podle nějaké ceny a teď plácnu od boku 30 miliónů korun. Takže tratíme na tom 10 miliónů? 
Já si myslím, že ne. Přinutíme někoho, kdo tady bydlet, bude chodit do škol, nakupovat tady a to je ten 
náš užitek. My nejsme soukromý developer, který chce lidi okrást. My jsme a my se chováme jinak. 
My na tom vyděláváme sekundárním a terciálním výdělkem, tím že tady bydlí, budou chodit do škol, 
budou tady bydlet a budou tady nakupovat. Tolik k ceně. LANG Petr, Mgr. – já tohle chápu a beru to 
jako přijatelný prodělek. Je mi jasné, že se tam nastěhuje 30 rodin po čtyřech lidech, tak za pět let se 
nám to dorovná a pak budeme na tom jakoby vydělávat. To beru, ale zase bych nechtěl, abychom to 
dotovali za každou cenu. Starosta – já si myslím, že je zcela zřejmé, že nikdo tady nechce na těch 
pozemcích vydělávat. Chceme je těm lidem prodat za slušnou cenu a cenu, která je lidem dostupná. 
Nebavíme se o ceně 200,-Kč nebo 500,-Kč/m2, bavíme se o ceně, která je v této chvíli 1 200,-Kč. Je to 
buď 1 200,-Kč bez DPH nebo 1 200,-Kč včetně DPH, plus mínus 10,-Kč je rozdíl. V tom je ten návrh 
ceny, jiný návrh tady nebyl, tzn. 1 000,-Kč+DPH nebo 1 200,-Kč+DPH. Nechám tu debatu otevřenou, 
protože na základě ní připravíme návrh smlouvy, ale jednou o té ceně musíme rozhodnout. To zaprvé, 
zadruhé stanovení formy prodeje. Ta diskuze již byla zahájena. Je navržena formou obálkové metody. 
Představa je následující – v daný termín, v daný čas řekneme od 10:00 do 11:00 hodin obálek o koupi 
dané parcely. Sejde se 32 zájemců nebo sejde se určitý počet zájemců, kteří řeknou, my máme zájem 
jenom o jednu parcelu. Pak to bude jasné. Nebo o jednu parcelu má zájem více kupců a následně ty 
obálky budou tady předloženy na stole. Nikam se nebudou odnášet a bude tady samozřejmě přítomen 
notář. Bude to mít štábní kulturu, kterou to má mít. Ti lidé budou samozřejmě sedět tady v této míst-
nosti. Za jejich přítomnosti a přítomnosti notáře budou obálky odpečetěny, otevřeny, přečteny ceny a 
kdo má největší cenu, tak se stává majitelem toho pozemku. Nebo můžeme stanovit formu dražby, tak 
jak jsme dražili zámek. Elektronickou dražbu nebo nějakou formu kombinovanou. S tím já osobně 
zkušenost nemám. Není problém to zorganizovat, bude nás to stát nějaké drobné výdaje. Které se 
v celé té, Ing. Florianová drobné výdaje to budou. V rámci toho procesu, ne že se ztratí, ale lehce za-
účtují. Forma losování nebo jiná forma se nám zdá nevhodná. Pojďme chvíli debatovat o způsobu pro-
deje. Navrhněte a řekněte nějakou svoji představu. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – tak jak jsem 
říkal. Myslím si, že by bylo rozumné to aspoň částečně rozdělit. Když 32 lidí, když je špatná úvaha se 
těžko najde. Dalo by se to dražbou po jednom pozemku, a pokud ho někdo chce, tak za něj dá peníze. 
Ať už vyvolávací cenu. Na ten samý pozemek mohou být čtyři lidé a mají možnost si za to ty peníze 
dát.  To už je ten nadstandard, že chci ten pozemek, který chci, tzn., vyhoví se i tomu, že pokud někdo 
na to nemá peníze, tak nemusí dát peníze za tento pozemek a může mít jiný, který není třeba té kvality. 
O té kvalitě ať si rozhodnou ti, kteří ho chtějí. To tady můžeme diskutovat rok a nic nezjistíme. Sta-
rosta – já jsem měl problém s tím časovým sledem. Tzn., my nebudeme prodávat všech 32 parcel na-
ráz, ale zahájíme prodej jednoho. Ty pozemky se budou prodávat, ty navrhuješ, postupně dražbou, 
elektronickou dražbou. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – elektronickou, ono se to dá kombinovat, 
že část může sedět, jako být přítomna a může se přihlásit. Jsou různé možnosti. To už je technická věc. 
Starosta – tohle zorganizovat samozřejmě umíme. Mám prosím někdo ještě nějakou poznámku k pro-
deji pozemků? LANG Petr, Mgr. – já říkám jednoznačně dražba. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – můj 
názor je zase prodávat všechno naráz. Starosta – pozemek číslo 1 – 10 se bude prodávat v pondělí, 11 
-20 v úterý, 31 – 32 třeba ve středu. Také jsem si myslel, že všech 32 pozemků vyběhne v 9:00 hodin 
v pondělí, nebude. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – zase na druhou stranu si myslím, že o to druhé 
kolo nebude zájem, tak se to třetí dá zrušit. Dočasně, počkat prostě pár měsíců, ale mě jde o to, aby-
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chom neměli takovou oblast viz. Křepelčí vrch, kdy by se dlouhodobě stavělo. Aby to nebylo jak ty 
satelity. Místostarosta – myslím, že to máme vyřešeno. Tím, že se má do 7 let zkolaudovat. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – jasně, ale pokud ti lidé to nekoupí, tak nemají tu sedmiletou lhůtu. O 
to jde. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – pokud já tomu tedy rozumím, tak stejně může dojít k tomu sklu-
zu, že někdo bude stavět. Jak tomu mám teď rozumět? Proč to tedy neudělat v jeden den, když stejně 
nabídnu těch 32 pozemků ve třech dnech. Starosta – ne, prosím Tě, ty tři dny jsem uvedl jako příklad. 
Samozřejmě se to může prodat v jeden den. Já to neumím teď časově zhodnotit. Ty pozemky se budou 
prodávat v jeden termín prodeje, všech 32 pozemků. Ne naráz, ale postupně. Tzn., může to být v pon-
dělí, ale nebude se prodávat 1 až 32 zaráz, tzn., že budou klikat ti zájemci, ale prodával by se pozemek 
číslo jedna, pak dvojka a takto by se postupovalo. Postupně od každého pozemku. ŠIROKÝ Karel, 
Bc. – já jsem se, souhlasím s Pavlem. Chtěl jsem se zeptat na to, jestli se v těch prvních kolech. Ne-
vnímejte to teď špatně, ale že se o tom nebude nikde moc mluvit, jenom v Krumlově, tak aby se to 
prodalo Krumlovákům, třeba v těch další se udělá marketing nebo máte to v plánu, že se rozhlásí po 
celé České republice, máme tady 32 pozemků, pojďte si je nakoupit. Já se jenom ptám. Starosta – 
půjde to zcela cestou obvyklou, tzn. zveřejněním na úřední desce. Zcela jistě to půjde v rámci tiskovin, 
které jsou v Jihomoravském kraji běžné, bude to na internetu. Nepředpokládám, že bychom měli pro-
vádět nějakou zvláštní marketingovou nebo reklamní akci. V této chvíli. ŠIROKÝ Karel, Bc. - já se 
jenom ptám. Starosta – já Ti zase jenom odpovídám. ŠIROKÝ Karel, Bc. – tzn. v okamžiku, když 
tohle to nezabere, nebude o to takový zájem. Tak se pak udělá nějaká masivnější kampaň, abychom 
prodali zbytek těch pozemků? Starosta – ano. Tam je předpoklad, že k těm 32 pozemkům přibude 
během nějaké doby výstavby dalších dvanáct pozemků. V současné době „bojujeme“ se státem, aby 
nám je převedl. K formě prodeje jste v této chvíli slyšeli názory. Stanovení úhrady kupní ceny – je 
navržena a ten kupující nechť se rozhodne sám, jakým způsobem zaplatí daný pozemek. Neradi by-
chom se dostali, že to bude splácet po 10, 15, 20 -ti splátkách, proto jsou navrženy maximálně dvě. 
Jedna při podpisu smlouvy o daný pozemek, bude, komu připadne a připadne mu ve chvíli, kdy my ho 
zasíťujeme a může to být zápisem do Katastru nemovitostí. Tam nám doplatí ten druhý zbytek. Nebo 
zaplatí celý naráz nebo jiná možnost není. LANG Petr, Mgr. – to je na základě té první smlouvy. 
Starosta – tady to není o tom, že bychom to někam. Že by v tom byl měsíc, v tom bude rozdíl mini-
málně 1,5 roku. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - z toho nebylo patrné, že se jedná o smlouvu o smlouvě 
budoucí. ŠIROKÝ Karel, Bc. – no, já bych nějaké podmínky stanovil. To nenechávej na tom kupují-
cím, jak kdy a kolik zaplatí. Starosta – od toho jsme tady. ŠIROKÝ Karel, Bc. – takže, buď hned na 
začátku, nebo dvakrát. Starosta – ano. Místostarosta – jde o to, že tady ještě nezaznělo, od kdy to 
chceme prodávat. Prodávat to chceme od ledna, února až března příštího roku, tak abychom měli na 
spolufinancování. ŠIROKÝ Karel, Bc. – ano, to jsem pochopil. Místostarosta – s tím, že my to po-
třebujeme ve svém vlastnictví, protože se tam budou dělat přípojky v podstatě až pozemky, abychom 
s tím neměli problémy se souhlasy vlastníků. Do té doby to chceme mít ve vlastnictví, ve chvíli, kdy 
bude zkolaudováno, budeme převádět kupujícím. PROCHÁZKA Martin, Ing. – chci se jenom ze-
ptat, jaký je předpoklad, jaká je doba od té dražby do podpisu té smlouvy o smlouvě budoucí? Kolik 
zhruba času by tam bylo? Místostarosta – tou dražbou to bude hned. PROCHÁZKA Martin, Ing. – 
nemůže se potom, jak jste říkali, že to ten člověk může uhradit všechno při podpisu té první smlouvy, 
aby třeba. On vydraží nějaký pozemek, ale nestihne si třeba během té doby vyřídit hypotéku, aby to 
neskončilo na tom? ŠIROKÝ Karel, Bc. – to se dělá tak, že před dražbou se dělá dražební jistota. 
Může být třeba malá, 10 000,- Kč, a pokud. Starosta – nemyslím si, že pokud a rozumím tomu, co 
říkáš. ŠIROKÝ Karel, Bc. – pokud nezaplatí, tak přichází o. Starosta – o tu dražební jistinu. To urči-
tě a zároveň, vyhoví se jim a ve chvíli, kdy se ta smlouva bude sepisovat s jednotlivými kupujícími. 
Účelem není je nějakým způsobem šikanovat, ale účelem je prodat a s každým se domluvíme. Ve 
chvíli, kdy sdělí termín a vyhrál pozemek, ví, že bude jeho a domluvíme se do nějaké doby např. do 
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půl roku nebo na dobu nejmíň nutnou k vyřízení potřebných formalit v bance, kde má hypotéku. To je 
technika, kterou si bude řešit Ing. Florianová. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – technicky by se 
mělo tedy dát, že by se ta kupní smlouva měla podepsat třeba do dvou měsíců nebo do půl roku. Sta-
rosta – asi to není nějaký problém. ŠIROKÝ Karel, Bc. – myslím si, že nějaká dražební jistota by 
tam měla být. Místostarosta – bude. ŠIROKÝ Karel, Bc. – aby si z toho někdo nedělal srandu. Sta-
rosta – samozřejmě, že ta jistina nemůže být 5 000,-Kč, ale musí být opravdu, taková aby si z toho 
někdo nedělal legraci. S tím, že tam jsou pravidla. Nevysoutěžíš, vracíme ti a pokud vyhraješ, připadá 
a už je to jakási záloha. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to jsou ty podmínky smlouvy a my jsme 
tam potom řešili předkupní právo. Budeme to mít i dál v těch materiálech? Kdy tam jeden kupující to 
chce zrušit? Věřím tomu, že to jak se banky chovají, tak to bude čím dál častější a tzn., jestli by tohle 
to nešlo, aby si ti lidé vybrali pokutu. Nezkolaudují, tak finanční pokutu nebo předkupní právo a pak 
ať už je to jakoby na nich. Dal bych jim v tomhle tom vybrat, protože si myslím, že v tomto budou mít 
čím dál tím větší problémy. Banky mají dostatek klientů a nesnaží se jim vůbec vyhovět. Starosta – 
tam si myslím předkupní právo zpátky pro město. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – pro banku to je 
závada a doteď to moc neřešili a myslím si, že to teď začnou řešit čím dál víc. Ty podmínky jsou čím 
dál složitější a ať si ten klient může vybrat, třeba pokutu ve výši 25% nebo předkupní právo. A je to 
potom už na jeho zodpovědnosti a na tom, co má domluveno s bankou. Starosta – takže přecházím 
k bodu čtyři – podmínky smlouvy. Bod c – zřízení předkupního práva pro město Moravský Krumlov. 
Proč ho tam zřizujeme. Jde o to, aby někdo s těmi pozemky nespekuloval. PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc. – když tam bude flastr 25%, tak se s tím už těžko spekuluje. Místostarosta – otázka toho 
procenta. Budeme se asi bavit o tom procentu. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já se bavím spíše 
o tom, dát těm lidem možnost výběru. Myslím si, že těch pozemků není tolik, abychom těm lidem ne-
mohli vyjít vstříc. Někdo to má v hotovosti a někdo žádá tolik a tolik, někdo může ještě něco zastavit. 
Zkusme jít těmi věcmi jim naproti, ať to pak nemusíme řešit rok při těch jednotlivých případech. Ať 
jsou jasně nastaveny podmínky. LANG Petr, Mgr. – ta pokuta je sice pěkná věc. Když někdo o ten 
barák přijde, když přestane splácet, tak kde vezme nějakých 250 000,-Kč. PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc. – to není o baráku, jde o to, kdy to zkolauduje. LANG Petr, Mgr. – jasně, bude ručit ban-
ce tím domem, případně pozemkem. On přestane splácet a banka mu ten pozemek vezme. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – tam stejně nic nenaděláme. LANG Petr, Mgr. – a my po něm budeme 
ještě chtít pokutu? Tam už těžko, když už bude bez ničeho, bude úplně bez peněz, tak nám těžko bude 
dávat 250 000,-Kč. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – my chceme předejít něčemu jinému. Starosta 
– vzhledem k tomu, že tento problém vyvstanul v poslední době. Jestli bude častější, tak se 
s právníkem poradíme a do návrhu smlouvu to nějak zahrneme, aby to bylo schůdné. Toto bude po-
drobně zaznamenáno a my se k tomuto bodu předkupního práva nebo pokuty bude vydiskutováno 
v rámci návrhu smlouvy a bude předloženo doporučené řešení. Bod a – termín kolaudace nejpozději 
do sedmi let do podpisu smlouvy, zajištění závazku smluvní pokutou. Tady se spíš myslí do podpisu 
smlouvy v zápisu do Katastru nemovitostí. Ve chvíli, kdy my mu ten pozemek předáme. Nechceme 
zkracovat lhůtu, kterou my to budeme stavět. Sedm let, ve chvíli kdy je to majitele čili, tak udělám 
drobnou úpravu, jestli s tou dobou souhlasíte? Pět, deset, sedmiletá doba souhlasí s návrhem, tak jsme 
konzultovali o prodejích pozemků v okolních obcích. Termín zřízení trvalého pobytu pro sebe a pro 
osoby, které s ním budou bydlet měsíc od termínu kolaudace. Zajištění závazku smluvní pokutou, tady 
můžeme dát do tří měsíců. Spíš jde o to, jestli ta podmínka tam může být nebo ne, a potom v jaké for-
mě. Čili jestli s ní souhlasíte, tak tam může být do tří měsíců od termínu kolaudace. Veškeré náklady 
spojené se vkladem do Katastru nemovitostí hradí kupující. LANG Petr, Mgr. – to trvalé bydliště by 
tam měl mít kupující nebo i ti, co se tam přistěhují? Místostarosta – i osoby, které s ním budou byd-
let. LANG Petr, Mgr. – všichni? KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – budou příjmy z těch daní. LANG 
Petr, Mgr. – já tomu rozumím, ale zase. ŠIROKÝ Karel, Bc. – je to normální, ne? Místostarosta – 
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asi těžko tam budeme chodit a kontrolovat. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já jsem se chtěl zeptat. Může nastat 
případ, a nyní asi vše nedoladíme, aby se nikdo do těch problémů nedostal. Můžu si koupit pozemek, 
budu chtít dostavět do sedmi let, budu stavět, bude všechno krásný. Dostanu se do nějaké složité ži-
votní situace, splácet barák budu, všechno bude v pořádku, ale prostě to do těch sedmi let nezkolaudu-
ji. Bude vyloženě vidět, že jsem ten barák postavil, celý stojí a nespekuluji. Prostě se mi teď nedaří, 
nejsem schopný ho tak rychle dostavit. V ten okamžik o ten barák přicházím a vracím ho městu. Sta-
rosta – samozřejmě, že ne. Tady ta sedmiletá lhůta je navrhována právě proto, aby se co v nejkratší 
době postavilo a aby se tam deset nejezdilo nebo dvacet let nestavělo. Ale aby se tam žilo, s tím, že 
samozřejmě přemýšlíme o tom, jestli finální vrstvu silnic uděláme právě až po nějaké době. Jakým 
způsobem se bude toto technicky řešit. S tím, že předpokládám nebo vnímáme asi všichni stejně. Nej-
sme schopni ošetřit všechny případy, které je možné, že se stanou. To, co je tady navrženo vychází ze 
zkušeností, které jsou v okolních obcích, které se nám podařilo získat a které nás napadly. Předpoklá-
dám, že pokud by se stalo něco, co neošetříme, že to musí projednat Zastupitelstvo. Ponechal bych na 
moudrosti dalších zastupitelů, aby danou situaci posoudili a projednali, třeba za sedm let. Tolik asi 
k podmínkám smlouvy. Za páté, platí zásady prodeje: jeden kupující – fyzická nebo právnická osoba 
může koupit pouze jeden stavební pozemek. Já mám tři dcery, tak abych nekoupil všem třem. ŠIRO-
KÝ Karel, Bc. – já jako fyzická osoba s jinými právnickými osobami můžu koupit tři pozemky? Sta-
rosta – ne, jenom jeden. LANG Petr, Mgr. – bude prodávat i právnickým osobám? Starosta – jde o 
to, aby se nestala ta věc, která se tady naznačovala předminule, že by mohutný investor koupil deset 
pozemků. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – tak si založí deset s.r.o. LANG Petr, Mgr.  –  já bych 
k těm právnickým osobám byl opatrnější. Možná někdy, kdyby se to nedařilo prodat, tak asi proč ne. 
Starosta – cílem je to prodat, aby tam žili rodiny s dětmi a nikdo s těmi pozemky nespekuloval. Určitě 
tomu rozumíte. ŠIROKÝ Karel, Bc. – dobře, ale když chci v ten okamžik, když chceme, aby tam žily 
rodiny s dětmi, tak ta právnická osoba tam nemá, co dělat. Můžu si snížit DPH s tím, že tam budu byd-
let. Pak to postrádá ten smysl, že tady bude víc těch trvalých bydlišť a víc lidí. Místostarosta – to je 
jednoduché, to byl návrh a je to otázka diskuze.  ŠIROKÝ Karel, Bc. – diskutujeme. Starosta – tady 
je návrh pouze fyzická osoba. Abychom to tady neplácali, tak raději s Mgr. Palátovou. Všichni víme, 
co tím chceme říct. ŠIROKÝ Karel, Bc. – jak, tady říkal Pavel, za 1000,-Kč mám 10 s.r.o., samozře-
jmě mě to bude stát víc. Starosta – opakuji, tady jde o to, abychom zamezili spekulaci nákupu nějaké-
ho mohutného investora z Prahy, který koupí deset pozemků. V této chvíli nemá Rada města další bo-
dy, které bychom projednávali. Má, prosím Vás, ještě někdo k tomuto bodu připomínky. KOČÍ Irena 
– já bych měla ještě nějakou připomínku. Nebudu kupovat žádný pozemek v této lokalitě. Ani já a ani 
žádný můj rodinný příslušník, abyste si nemysleli, že jsem tu cenu navrhla, takovou jakou jsem navrh-
la. Děkuji. Starosta – další návrh postupu zní. Vzhledem k tomu, že tady není většinová shoda na jed-
notné ceně. My do návrhu, a nebyla tady navržena jiná cena. Do návrhu smlouvy, která bude projed-
návána na příštím Zastupitelstvu, tak do ní bude navrženo 1 000,-Kč+DPH nebo 1 200,-Kč+DPH. 
V návrhu smlouvy odsouhlasíme cenu. Poprosím, abyste si to pořádně promysleli. Sami to provedli 
mezi lidmi, nechám to na Vás, na Vašem uvážení pro jakou cenu se přikloníte. Jiný, třetí návrh ceny 
tady není. ŠIROKÝ Karel, Bc. – to není k návrhu ceny. Jen až se na ní dohodneme, poté až bude vy-
soutěžena ta firma, která bude provádět zasíťování atd. Až budou jasné veškeré náklady, které tam 
budou, tak si myslím, že by bylo fér si tady říct, že při prodeji všech těch pozemků, jestli se nám to 
povede nebo až budou prodány, kolik jsme prodělali nebo vydělali. Abychom si mohli říct, jestli na to 
máme nebo nemáme. Tak my tady rozhodujeme o ceně, která bude stanovena dražbou a může být úpl-
ně jiná, než je tady. Proto říkám, že po ukončení té akce by bylo fér říct, jestli jsme na tom vydělali 
nebo prodělali. Starosta – je naprosto přirozené, že celkové vyúčtování akce dostanete na stůl. Je na-
prosto přirozené, že se o tom budeme bavit. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já jsem se jenom zeptal. Starosta 
– já Ti říkám, že je to naprosto přirozené. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – kdy asi budeme vědět, 
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jestli se z toho bude v příštím roce platit DPH? LANG Petr, Mgr. – z toho posudku to není patrné. 
Starosta – ještě jednou. My to DPH musíme zatížit. V této chvíli není předpoklad, že by Ministerstvo 
financí vydalo nařízení, kterým by řeklo, že to DPH tam bude stát uplatňovat. V této chvíli ho my mu-
síme uplatňovat.  PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – poslední věc k té ceně. Tady nevíme z těch 
porovnávaných cen, jestli jsou to ceny s DPH nebo bez DPH. Z toho to nikde nevyplývá, jestli to pro-
dává plátce DPH nebo ne. Starosta – to jsou samozřejmě ceny bez DPH. Místostarosta – ale ve chví-
li, kdy bude prodávat obec, která není plátce DPH, tak by na to nemusela uvalovat DPH. Teď my ani 
nevíme, jestli je to 1 200,-Kč s DPH nebo ne. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to my právě z toho 
posudku nevíme. To je ten problém a nevíme, jaká bude. Je to problém. Starosta – nezbavíme se té 
povinnosti tu cenu určit. Já rozumím, že se nám do toho nikomu moc nechce říct, kolik to bude stát, 
ale nezbavíme se té povinnosti. V této chvíli je návrh 1 200,-Kč+DPH. To je jednoznačné a my se ba-
víme o tom, jestli dáme 1 200,-Kč s DPH nebo ne. Ta 1 000,-Kč je vstřícnost z naší strany. Já opakuji, 
v této chvíli ještě o ceně nedám hlasovat. S tím, že jiný návrh tady nezazněl, než tyto dvě ceny. Proto 
je potřeba si o tom chvíli zauvažovat, a jak o tom bude každý z Vás hlasovat. Formu prodeje dáme 
tedy do usnesení - dražbu. Já se zeptám, teď to není, kdo z Vás by preferoval, to není hlasování, kdo 
preferoval obálkovou metodu. V této chvíli čtyři a ostatní preferujete dražbu. Čili my začneme praco-
vat na podmínkách dražby a to elektronické. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – pokud to půjde tak 
smíšenou. Starosta – úhrada. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já jenom, jestli můžu. Tam totiž 
bude problém s tím, že ta jistina s těmi jednotlivými dražebními kódy předělávala na ty další pozemky. 
Každý nesloží do každého kola, třeba budeme chtít 50 000,-Kč. To se bude muset technicky vyřešit. 
Myslím si, že pro tento případ by byla lepší prezenční. Kde se to udělá na místě proti podpisovému 
protokolu. Starosta – nemáme s tím zkušenost. To my musíme zjistit, za jakých podmínek to probíhá, 
a následně s tím budeme seznámeni na dalším jednání Zastupitelstvu. Začneme pracovat na formě 
dražbou. Kočí Irena – teď já to taky trošku odlehčím. To budeme dělat školení pro ty zájemce po-
zemků, jak se dělá elektronická dražba? A potom tedy, jestli ne, tak přistoupíme k tomu, jak říká pan 
Široký, že komu vlastně chceme prodávat ty pozemky? Čili ten, kdo se nebude moci zúčastnit elektro-
nické dražby, se v tom nevyzná. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – může přijít prezenčně, proto 
jsem navrhl kombinovanou. Kočí Irena – fůru lidí toto odradí, to Vám říkám já. Protože ne každý 
mladý, schopný člověk se bude ucházet o pozemky v Moravském Krumlově. Starosta - v této chvíli 
respektujeme většinový názor, který říká, forma prodeje dražbou. Ing. Florianová a Ing. Vavřina se na 
to nějakým způsobem připraví. Úhrad kupní ceny bude realizována ve dvou splátkách. Samozřejmě i s 
tím, že může být splátka jedna. LANG Vladimír, Ing. - mám připomínku k těm dvou splátkám. Sta-
novit tam procenticky, polovička první splátka minimálně 50%. Starosta - byl předpoklad, že to bude 
50 na 50. LANG Vladimír, Ing. - aby to tam bylo napsáno. Starosta - dobře, v poznámkách to je. 
Prodej se realizuje v režimu, že kupující může koupit pouze jeden pozemek. Prosím Vás, to není teď 
nic k hlasování, ale souhlasíte všichni s tímto dalším postupem?  Do příštího Zastupitelstva bude před-
ložen Návrh smlouvy, ve kterém bude a ve kterém se už musíme rozhodnout o ceně, bude tam draž-
bou, jakým způsobem to bude probíhat, termín zahájení prodeje, který ještě prodiskutujeme. Můžeme 
počkat po soutěži na zhotovitele. V této chvíli o tom rozpravu nezahájím. Čili úhrada kupní ceny bude 
realizována ve dvou splátkách při podpisu smlouvy a při převodu pozemku, velikosti 50% a jeden ku-
pující může koupit jeden pozemek. Ptám se ještě jednou všech, má k tomu, ještě někdo připomínku, o 
které jsme tady neuvažovali? LANG Vladimír, Ing. - u té kupní ceny jsme řekli, že bude splácet, jak 
si vybere ten zákazník, takže v jedné nebo ve dvou splátkách. Starosta - děkuji za toto doplnění a 
usnesení tedy bude znít takto. Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o stavu projednávání 
lokality Novosady. V rámci diskuze vyplynuly závěry, které budou zaneseny do smlouvy, kterou bu-
deme řešit. Poznámku, kterou tady má Ing. Kocábová ohledně právníka, nechám do diskuze. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o stavu jednávání projednávání pravidel prodeje 
stavebních pozemků v lokalitě Novosady. 
 
 
Přestávka    17:50 - 18:00 hodin (10 minut) 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Radu města zpracovat, ve spolupráci s Advokátní kanceláří 
Šopák, Palátová návrh Kupní smlouvy, při akceptaci projednaných podmínek Smlouvy, na pro-
dej stavebních pozemků lokality Novosady.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta - vážené dámy a pánové, než si dovolím pokračovat v jednání, bych rád přivítal Mgr. Vanču-
rovou, která je novou ředitelkou všech mateřských školek v Moravském Krumlově. Přeji jí hodně štěs-
tí, zdraví do nelehké práce a hodně pedagogického optimismu. Pokud byste něco potřebovali k činnos-
ti mateřské školy, ráda Vám odpoví.  
 
 
11.    Zadávací řízení na podlimitní veřejnou zakázku na stavební práce zadávané v užším řízení dle  
         § 58 zákona č. 134/2016Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Zasíťo- 
         vání pozemků v Moravském Krumlově“, lokalitě Novosady – předkládá Mgr. Tomáš Třeti- 
         na, starosta města 
 
Starosta – projektovou dokumentaci pro územní, stavební řízení i dokumentaci pro provádění stavby 
zpracovala společnost Atelier 99 s.r.o., Brno 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje znění výzvy a zadávací dokumentace na podlimitní veřejnou za-
kázku na stavební práce zadávané v užším řízení dle § 58 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Zasíťování pozemků v Moravském Krumlově“. 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Radu města administrací výběrového řízení na veřejnou zakázku 
„Zasíťování pozemků v Moravském Krumlově“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 
 
12.    Veřejná zakázka na služby zadávané ve zjednodušeném podlimitním řízení dle § 53 zákona  
         č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Zpracovatel projek- 
         tové dokumentace pro provedení stavby k akci Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“  
         – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – tady si dovolím trošku oslavně, protože žádost, která byla zpracována městem Moravský 
Krumlov, byla zařazena do seznamů projektů doporučených k financování. Což znamená, že můžeme 
pokračovat v dalších přípravných pracích na základě, kterých nám bude dotace přislíbena. A to ve výši 
99 miliónů plus ještě nějaké tisíce s tím, že se to přiblíží k 100 miliónům. Tady bych rád poděkoval 
všem pracovníkům Městského úřadu, kteří se podíleli ORR, FO pod vedením tajemníka, protože od-
vedli kus poctivé práce pro toto město a já jsem za to opravdu moc rád. Podmínkou pro vydání právní-
ho aktu je doložit rozhodnutí pravomocného stavebního povolení, proto je nutno zpracovat tuto pro-
jektovou dokumentaci s tím, že Ing. Kocábová navrhuje, aby byl do seznamu techniků zařazen i statik, 
jestli jsem to dobře pochopil. Myslím si, že to není vůbec žádný problém. Ing. Stejskalová nebo Ing. 
Oprchalová to tam doplní. Zároveň děkuji za opravení zjevného omylu. ŠIROKÝ Karel, Bc. - já se 
chci zeptat, to se teď bude soutěžit projektant? Starosta - ne prováděcí dokumentace. ŠIROKÝ Karel, 
Bc. - projektant na prováděcí dokumentace. To bude v podlimitním řízení? Starosta - to je částka 2,5 - 
3 milióny korun, tedy 3,5 miliónů korun. Předpokladem je, že tato dokumentace bude podkladem pro 
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výběrové řízení, které by mělo být ukončeno do poloviny příštího roku, tak aby se o prázdninách mohl 
začít zámek opravovat. Ohledně postupu jste byli seznámeni a nemusím to tedy již opakovat.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje znění výzvy a zadávací dokumentace na veřejnou zakázku na 
služby zadávenou ve zjednodušeném podlimitním řízení dle § 53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadá-
vání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Zpracovatel projektové dokumentace pro 
provedení stavby k akci Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Radu města administrací výběrového řízení na veřejnou zakázku 
„Zpracovatel projektové dokumentace pro provedení stavby k akci Rekonstrukce zámku Mo-
ravský Krumlov“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 
 
13.   Návrh sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2018 - spolufinancování sociál- 
        ních služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třeti- 
        na, starosta města 
 
Starosta – je to velice kvalitně vypracovaný materiál a JUDr. Bártové za něj vyjadřuji uznání. Disku-
tovali jsme o tomto materiálu, je to již dva roky zpátky. Všichni víte, o co se jedná. Tento materiál byl 
doplněn o nějaké aktuální věci. Maximální částka, kterou město Moravský Krumlov uvolňuje ze svého 
rozpočtu na podporu sociálních služeb je 1 700 000,-Kč, v součtu všech těch podpor, které dáváme. 
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Pokud máte dotaz, tak nyní je vhodná chvíle, abyste ho položili, JUDr. Bártová je připravena jej zod-
povědět. ŠIROKÝ Karel, Bc. - já ho mám, ale je to k tomu bodu předtím. Zapomněl jsem se zeptat. 
Starosta - takže v této chvíli nemám nikdo dotaz k návrhu sítí sociálních služeb v ORP. Dovolím si, 
tedy přečíst všechna usnesení.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2018, 
jak je uvedena v Příloze č. 1 shodného názvu.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podíl města Moravský Krumlov na spolufinancování sociálních 
služeb v ORP Moravský Krumlov na rok 2018 v procentní výši z jejich celkových nákladů, jak 
je uvedeno v Příloze č. 2 - „Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2018“, a to 
v souladu s Pravidly řízení o stanovení a přiznání finanční podpory Jihomoravského kraje pro 
rok 2018 v oblasti podpory poskytování sociálních služeb. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat do návrhu výdajové části 
rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018 finanční prostředky na pokrytí výdajů na spo-
lufinancování sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov v maximálním objemu 1 700 000,- 
Kč. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0 
 
 
 
14.    Projekt „Rozvoj zaměstnanců města Moravský Krumlov - lépe a efektivněji“ – předkládá Mgr.  
         Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – je to projekt, který nám umožní vzdělávat úředníky v některých agendách a získávat na toto 
školení peníze, dál.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s postupem Rady města ve věci realizace projektu „Rozvoj za-
městnanců města Moravský Krumlov - lépe a efektivněji“ číslo projektu 
CZ.03.4.74/0.0/0.0/16_033/0002830 a pověřuje Radu města komplexní administrací tohoto pro-
jektu. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
15.     Projekt - Kybernetická bezpečnost Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
          starosta města 
 
 
Starosta – tento projekt předkládá Ing. Vavřina, tajemník MěÚ. Vše je popsáno a je zde i jasně 
popsáno, proč se do tohoto projektu zapojujeme. PROCHÁZKA Martin, Ing. - my bychom chtěli 
vědět, jak moc to prospěje stránkám města? Aby nám je nikdo nehekoval, a aby byly přehlednější. 
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Tajemník - ty jsou řešeny zvláštním. PROCHÁZKA Martin, Ing. - a toto nám prospěje, jak? Ta-
jemník - toto je na kybernetickou bezpečnost. Tady, jak jsem psal, se zpracuje dokumentace, která je 
potřebná pro dodržování EU ochrany osobních údajů. Za tyto peníze chceme zaplatit speciální antivi-
rový program. To říkám ze zkušeností, co zastaví či zahltí ten počítač. PROCHÁZKA Martin, Ing. - 
prospěje tohle bezpečnosti dat. Tajemník - ano. K tomu si chceme ještě koupit také nějaké zastaralé 
stávající klíče. Chceme zabezpečit přístup do jednotlivých sítí. Máme přístup na mnoha místech, tak 
aby ten program byl schopen zabezpečit a zjistil, že v tomto připojeném místě se objevil nějaký nekó-
dovatelný hardware. PROCHÁZKA Martin, Ing. - dobře. Já jsem nevěděl čeho je to zvýšení bez-
pečnosti.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s postupem Rady města ve věci zapojení města Moravský 
Krumlov do dotačního titulu spolufinancování z prostředků MMR ČR IROP výzva č. 10 s pro-
jektem: „Kybernetická bezpečnost Moravský Krumlov“ a pověřuje Radu města celkovou admi-
nistrací tohoto projektu.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
 
16.    Příspěvek Nadace ČEZ - Smlouva o poskytnutí nadačního příspěvku Městskému kulturnímu  
         středisku Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – představuje materiál.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace se subjektem: Městské kul-
turní středisko, příspěvková organizace, IČ 45671800, nám. T.G. Masaryka 40, 672 01 Moravský 
Krumlov v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18-  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
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Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
17.     Zajištění financování systému IDS JmK - nadstandard na rok 2018 – předkládá Mgr. Tomáš  
          Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – vše je přesně popsáno v důvodové zprávě. Jen se zeptám, jestli je nám všem jasné, o který 
nadstandard se jedná. Je to linka číslo 440 z autobusového nádraží, která pak zajíždí do Rakšic přes 
náměstí a polikliniku. Do Rakšic to je již nadstandard, protože pak by museli lidé přestupovat na běž-
né linky. PROCHÁZKA Martin, Ing. - tzn. že letos, jestli se mohu zeptat, to vyjde o 450 000,-Kč 
levněji než v loňském roce, jestli to z toho dobře chápu. Tajemník - ne, bude to dražší. Tam zapraco-
valo to navýšení platů řidičů. To napojení přes IDS platil kraj a nyní nám to. Místostarosta - je to o 
70 000,-Kč víc. Tajemník - těch 290 600,-Kč je standard, které se platí za to zapojení. Je to podle 
počtu obyvatel k nějakému datu a 50,-Kč na obyvatele. To platí všichni a nadstandard je podle na-
smlouvaných kilometrů, řidičů, jejich ztrátovosti, které vyšlo v rámci výběrového řízení mezi Jihomo-
ravským krajem a dopravci, mezi ně přistupuje firma KORDIS JmK. PROCHÁZKA Martin, Ing. - 
já jsem se v těch částkách trochu ztratil, omlouvám se.   

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výši spoluúčasti města na financování standardu a nadstandardu 
základní dopravní obslužnosti města Moravský Krumlov na rok 2018 v rámci systému IDS 
JmK, a to ve výši příspěvku 1.202.349,-Kč. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru MěÚ zapracovat částku příspěvku měs-
ta Moravský Krumlov na dopravní obslužnost v rámci systému IDS JmK na rok 2018 (a to 



21. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 25. 9. 2017 

 29

standardu a nadstandardu ve schválené výši) do návrhu rozpočtu města na rok 2018 jako man-
datorní výdaj města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
18.      Rozhodnutí o podaném požadavku firmy Jatky Moravský Krumlov na zahrnutí jejího záměru  
           do návrhu územního plánu Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
           města 
 
 
Starosta – je zde poměrně dobře popsáno o co tu jde.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města, jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, schva-
luje zahrnutí záměru firmy Jatky Moravský Krumlov, spol. s r.o., Znojemská 390, 672 01 Mo-
ravský Krumlov, do návrhu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 3 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing. 
 
 
 
19.   Schválení názvu nové ulice: „Nad Haltýři“ v části obce Rakšice v Moravském Krumlově –   
        předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
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Starosta – všichni víte, kde ta ulice je a myslím si, že není vhodné, aby tady ta ulice pokračovala. 
PROCHÁZKA Martin, Ing. - já bych k tomu měl takový komentář, když se tady řešil název ulice 
Luční, tak myslím pak Košíček, tady říkal, že jsou nešťastné ty dvouslovné názvy. Tajemník - to je 
sice pravda. PROCHÁZKA Martin, Ing. - tím nechci naznačit vůbec nic. Tajemník - tady ta lokali-
ta. Takto ji nazýváte celou dobu, tady to nebylo brané, že by se musela s občany udělat nějaké. PRO-
CHÁZKA Martin, Ing. - dobře. JELÍNEK Milan, Ing. - tento název je v katastrální mapě již 50 let. 
Starosta – těším se, jakým způsobem budeme předkládat názvy ulici na Novosadech. KOČÍ Irena - 
pane Jelínek a co to je ten haltýř. JELÍNEK Milan, Ing. - to byly takové místní názvy, které vznikaly 
podle toho, jaké obyvatelstvo tam bylo nebo jaké živnosti se tam provozovaly. Bylo to odvozováno od 
toho. LANG Vladimír, Ing. - haltýře je. To lidé, kteří tam udělali takové podzemní a skladovali tam 
brambory, zemědělské výrobky přes zimu. Starosta - děkujeme. 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 28 a § 84 odst. 2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, název „Nad Haltýři“ nově vzniklé ulice 
umístěné na pozemku p.č. 2709 v k.ú. Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., 
LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
 
20.  Schválení prodloužení stávající ulice „Dukovanská“ v části obce Polánka v Moravském Krumlově  
       – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – toto je stejný materiál jako u bodu 19. Je to pokračování stávající ulice. 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 28 a § 84 odst. 2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, název „Dukovanská“ nově vzniklé ulice 
umístěné na pozemcích p.č. 103/1, 103/2 a 475/12 v k.ú. Polánka u Moravského Krumlova v dél-
ce navržené plochy pro výstavbu rodinných domů označené ve Změně č. 2 územního plánu sí-
delního útvaru Moravský Krumlov „2.1-10 BR“. 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá kanceláři tajemníka zajistit označení nové ulice (Nad Haltýři, Du-
kovanská) příslušnými orientačními tabulemi. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
 
21.    Informace o hlasování per rollam ve věci - Finanční příspěvek na projekt „Víceúčelový sportovní  
         areál“ a Projekt: „Škola 21. století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov“ - technické zhodnocení  
         majetku – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 
 
Starosta – Informace o hlasování per rollam ve věci - Finanční příspěvek na projekt „Víceúčelový 
sportovní areál“ a Projekt: „Škola 21. století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov“, zde se jedná o schvá-
lení způsobu financování s tím, že o hlasování per rollam jste dostali informaci. Je podaná žádost na 
vybudování víceúčelového areálu, abychom mohli získat větší část dotace, zažádalo FCMK. S tím, že 
spolufinancování ve výši 5 miliónů korun a ústy hejtmana máme přislíbeno spolufinancování 4,5 mi-
liónu korun. Ve chvíli, kdy bude vědět v jakém stavu je projednávání na Ministerstvu školství, kde 
byla žádost podána, tak následně bude realizována administrativní administrace v rámci JmK. Jsme 
s tím všichni srozuměni a spoluúčast města by neměl přesáhnout částku 1 milión korun. Projekt škola 
21. století - je zde vše popsáno, zde se jednalo o jednoduchý administrativní požadavek k projektu. 
Oba návrhy byly per rollam odsouhlaseny.   
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s technickým zhodnocením majetku, který je svěřen příspěvkové 
organizaci Základní škola, Moravský Krumlov, Ivančická 218, okres Znojmo k hospodaření a 
který bude v rámci projektu: „Škola 21. století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov“ předloženého 
do programu IROP SC 2.4: Zvýšení kvality a dostupnosti infrastruktury pro vzdělávání a celoži-
votní učení technicky zhodnocen. Tento souhlas má platnost po celou dobu udržitelnosti projektu.  
per rollam 
 
 
Po provedeném hlasování per rollam byl návrh usnesení většinou ODSOUHLASEN. 
 
Výsledek hlasování:  
 
Pro: 20 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing, ŠIROKÝ Karel, Bc., MSc., ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing, ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasovala: 1 - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapojení města Moravský Krumlov do dotačního titulu Státní 
podpora sportu 2017/2018 - investiční prostředky vyhlašovaného Ministerstva školství, mládeže 
a tělovýchovy, odbor sportu s projektem „Víceúčelový sportovní areál“, ve formě poskytnutí 
finančního příspěvku města do výše 5 mil. Kč na krytí vlastních zdrojů spojených s realizací 
projektu žadatele Football Club Moravský Krumlov, z.s., Moravský Krumlov, Pod Hradbami 
193, 672 01 Moravský Krumlov. 
 per rollam 
 
Po provedeném hlasování per rollam byl návrh usnesení většinou ODSOUHLASEN. 
 
 
Výsledek hlasování:  
 
Pro: 20 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing, ŠIROKÝ Karel, Bc., MSc., ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing, ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasovala: 1 - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s postupem města ve věci Projekt: „Škola 21. století ZŠ Ivančická, 
Moravský Krumlov“ - technické zhodnocení majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s postupem města ve věci finanční příspěvek na projekt „Víceúče-
lový sportovní areál“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
22.     Informace Města Moravský Krumlov o probíhajících investičních akcích města – předkládá  
          Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 
 
Místostarosta – v současné době je město Moravský Krumlov investorem několika probíhajících in-
vestičních akcí, zde byly předloženy podrobnější informace několika z nich. Zejména ty, kdy byly na 
Radě města schvalovány dodatky, případně vícepráce na těchto stavbách. Nevím, jestli k tomu chcete 
můj podrobný komentář, nebo jestli jste si to přečetli, případně mohu zodpovědět Vaše otázky. Staros-
ta - v rychlosti, hřbitov v Rakšicích bude otevírán na dušičky. Mělo by tam být vše v pořádku, tak jako 
hřbitov v Moravském Krumlově vloni. Stavební úpravy ZŠ Klášterní 2. a 3. etapa - třídy vypadají 
velmi dobře. Po diskuzi s panem ředitelem jsme se domluvili na dalších úpravách, jako je výmalba 
apod. Vzduchotechnika na ZŠ Ivančická - od 1. října začne výdej dvou jídel. KOTKOVÁ Květosla-
va, Mgr. - všechno platí a všechno funguje. Starosta - všechno platí a všechno funguje, a my pozná-
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me, že vydáváte dvě jídla, dobře a děkuji. Sociální byty, Moravský Krumlov - to je poznámka 
k materiálu, který máme v bodě číslo 25. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o aktuálních investičních akcích města a uza-
vřených dodatcích schválených Radou města Moravský Krumlov.  
 
 
 
23.    Dodávky energií na rok 2018 – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 
Místostarosta – stále ožehavé téma. Asi jste v médiích zaznamenali další vývoj předchozích kauz, 
k tomu se tady nebudu vyjadřovat. Na rok 2017 byl výběr dodavatele zemního plynu pro odběrná mís-
ta města Moravský Krumlov a elektřiny pro odběrná místa Služeb města Moravský Krumlov zrealizo-
ván ve spolupráci se společností Organizačně správní institut, o.p.s., byl zaštitován Jihomoravským 
krajem. Jihomoravský kraj od letošního roku tuto podporu neposkytuje tomuto sdružení a zároveň 
došlo k tomu, že nemůže podle nového zákona být Organizačně správní institut, o.p.s. tím zaštiťujícím 
subjektem, který by mohl na té burze to přímo nakupovat. Proto je tam změna ve smlouvě, pokud by-
chom na to přistoupili, tak jako minulý rok, tzn. ve spolupráci s Organizačně správním institutem 
o.p.s., tak je ta smlouva uzavírána s obcí Blatnička, která by byla tím centrálním zadavatelem. To je 
jedna varianta. Druhá varianta byla možnost nákupu těchto komodit na Pražské energetické burze, 
další možností poptávka a obálková metoda atd. Volil bych jednu z těchto variant a zřejmě bych se 
nyní přiklonil k tomu osvědčenému z minulého roku. ŠIROKÝ Karel, Bc. - pokud tomu dobře rozu-
mím. Obec Blatnička je pouze ta obec, kde bude nějaký ten energetik nebo to je jedno. Tomu se budou 
posílat veškerá data, tak aby mohl nakupovat. On to nakupovat nebude, nemusí obec Blatnička vysou-
těžit dohodce? Místostarosta - ano. ŠIROKÝ Karel, Bc. - a ten dohodce bude za nás za všechny ob-
chodovat buďto na Českomoravské komoditní burze Kladno nebo na jakékoliv jiné? Rozumím tomu 
správně? Místostarosta - ano, je to tak. ŠIROKÝ Karel, Bc. - proč obec Blatnička? Jenom se ptám. 
Místostarosta - dle mých informací je proto, že byli jedni z prvních kdo se s Organizačně správním 
institutem, o.p.s. do toho pustili a vzali si na sebe to břímě. ŠIROKÝ Karel, Bc. - my budeme do 
Blatničky posílat to, co oni řeknou a oni vysoutěží dohodce, a dohodce pro nás pro všechny nakoupí 
elektriku, plyn a já nevím, co všechno. Místostarosta - obdobný model jako minulý rok, akorát s tím, 
že tomu, komu se to posílalo minulý rok, byl Organizačně správní institut, o.p.s. V letošním roce to 
prostě nejde, a proto se domluvili s obcí Blatnička, která to zaštítila. V podstatě to řeší pořád Organi-
začně správní institut, o.p.s. Jak tam upozorňuji, tak cena energií je úplně někde jinde, než byla před 
rokem. Tak jako na 17 místech, kde nám pořád dodává EnergiePro, s.r.o., kde ještě smluvně podepsala 
Energie pod kontrolou, o.p.s., tak ty ceny jsou prostě někde jinde. ŠIROKÝ Karel, Bc. - jinde lepší 
nebo jinde horší. Starosta - lepší. Místostarosta - já si dělám takový graf, cenu, která nám vychází 
v rámci té smlouvy s EnergiíPro, s.r.o. Současně ať nakoupíme na jakékoliv burze, tak třeba nakupu-
jeme elektriku tady víc jak 1 000,-Kč. Kdežto ta smlouva, kterou máme s EnergiíPro, s.r.o., tak nás 
vychází kolem 900,-Kč/Mwh/ hodinu. To je prostě tím, že nakupujeme jiným způsobem. Tam nakupu-
jeme průběžně, každý den 1/180, jakoby technicky v podstatě jenom. ŠIROKÝ Karel, Bc. - tím 
v podstatě rozložíš tu chybu a nakupuješ dobře. No, to jsem právě chtěl, jak to s tím nakupováním 
vlastně je? Nakupovat teď elektriku je v podstatě nesmysl. To jsme měli mít už dávno nakoupeno. Ten 
dohodce vlastně radí té Blatničce, kde tu elektriku nejlíp nakoupit, ale vlastně neradí, protože. Staros-
ta - já si dovolím, protože většina z Vás se v tom ztratila. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - vzhle-
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dem k tomu, že jsme se tam všichni ztratili, tak by nebylo vhodné o tom hlasovat. Chtěl bych se zeptat, 
jaký je rozdíl mezi tím, když se draží přímo na burze a když se to posílá do Blatničky a oni to nakupují 
na burze? Místostarosta - rozdíl je v tom, že obec Blatnička prostřednictvím Organizačně správního 
institutu, o.p.s. shromáždí více obcí, tak jak to bylo minulý rok a nakoupí za předpoklad nižší ceny. 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. -ty peníze se posílají Blatničce nebo té burze? Místostarosta - 
peníze za to zprostředkování 10 000,-Kč se posílá, se bude posílat Blatničce, ale smlouvy jsou uzaví-
rány přímo s dodavatelem. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - přímo dodavatelem té energie?  Mís-
tostarosta - není tam žádný prostředník, tak jak to bylo v minulosti. ŠIROKÝ Karel, Bc. - tady se 
akorát můžeme bavit o tom, jestli je vhodné soutěžit 1/180 denně nebo nakupovat a udělat to nějak 
jinak, ale v zásadě je to jedno. Starosta - dovolím si podpořit návrh pana místostarosty, abychom hla-
sovali o variantě A. 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapojení města Moravský Krumlov do „Projektu společných  
nákupů“ se subjektem obec Blatnička IČ: 00488518, Blatnička 163, 696 71  Blatnička  za 
podpory subjektu Organizačně správní institut, o.p.s., IČ: 01707060, Lidická 718/77, Veveří, 602 
00 Brno na dodávky plynu pro rok 2018 a pověřuje starostu města podpisem příslušné smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje zapojení Služeb města Moravský Krumlov 
do „Projektu společných nákupů“ se subjektem obec Blatnička IČ: 00488518, Blatnička 163, 696 
71  Blatnička  za podpory subjektu Organizačně správní institut, o.p.s., IČ: 01707060, Lidická 
718/77, Veveří, 602 00 Brno na dodávky elektřiny pro Služby města Moravský Krumlov pro rok 
2017 a pověřuje ředitele Služeb města Moravský Krumlov podpisem příslušné smlouvy. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
ŠIROKÝ Karel, Bc. - můžu se zeptat, ještě na poslední věc, i když jsem byl pro? Proč se do toho mo-
tá Organizačně správní institut, o.p.s. a proč to nedělá obec Blatnička sama? Místostarosta - protože 
nemá ten grant. Minulý rok to dělal Organizačně správní institut, o.p.s., letos z technických důvodů to 
dělat nemůže, kvůli změně zákona o zadávání veřejných zakázek. Proto se domluvili s obcí Blatnička, 
která na sebe vezme tíhu toho. ŠIROKÝ Karel, Bc. - to si myslím, že je na tom špatně. Ona na sebe 
žádnou tíhu nebere, i když to zařizuje sama. My do toho akorát strkáme dalšího prostředníka. Úplně 
zbytečně. Místostarosta - ona nemá, koho by tam. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - oni dávají 
toho člověka. ŠIROKÝ Karel, Bc. - ale fyzicky to funguje tak, že já jsem to dělal osobně. Vysoutěží 
se dohodce, ten řekne, co potřebuje a tomu se pouze pošlou diagramy odběrové a on řekne, dneska 
nakupte. Na nás je pak rozhodnutí, či ano nebo ne, jakým způsobem nakoupíme. Tzn., že Organizačně 
správní institut, o.p.s. je tam v podstatě úplně k ničemu. Jen na to, aby si vydělal nějaké peníze. Mís-
tostarosta - my s nimi v tuto chvíli smlouvu nemáme. ŠIROKÝ Karel, Bc. - to si pořeší obec Blat-
nička, to já si myslím. Místostarosta - jde o to, že sdružuje více obcí a ten účel toho Organizačně 
správní institut, o.p.s. je ten, že tam člověka, který od těch jednotlivých starostů ty data nashromáždí a 
jde to ještě přes něho.      
 
 
 
24.      Investiční akce „Regenerace zámeckého parku Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr.  
           Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 
 

Starosta – má k tomu někdo připomínku? ZPĚVÁK Josef - já se jenom zeptám. Ti borci, co tam 
lozili po těch stromech v létě a řezali ty větve. Místostarosta - já to jenom krátce okomentuji. V 
loňském roce byla zpracována projektová dokumentace „Regenerace zámeckého parku, Moravský 
Krumlov na základě této dokumentace již letos právě proběhla částečná úprava parku, objednána 
přímo SmMK. Vzhledem k tomu, že mnohé ty větve byly nebezpečné a měl tam být koncert atd., 
takže ty nejzákladnější věci se udělaly v letošním roce. Protože Ministerstvo životního prostředí le-
tos vyhlásilo výzvu, díky které můžeme využít dotační zdroje, byla vybrána a schválena společnost 
DEA spol. s r.o., Benešova 425, 664 42 Modřice na zpracování žádosti o dotaci, zajištění realizač-
ního managementu a administraci zadávacího řízení k projektu – Regenerace zámeckého parku 
Moravský Krumlov“. Žádost o podporu byla podána dne 12. 9. 2017, abychom to urychlili, a nedě-
lali v průběhu pěti, deseti let postupnou obnovu. Abychom v rámci dotačních zdrojů, které může-
me získat, mohli dělat v příštím roce. ZPĚVÁK Josef - proč se ptám? Oni tam sice ořezali spoustu 
větví, ale tam padají suché větve. Místostarosta - oni neměli za úkol dělat celý park. Toto bylo 
zvlášť jako havarijní stav, který tam byl. Částečně v rámci finančních prostředků, které na to měli 
SmMK, protože nějakých 250 000,-Kč pokud vím, to bylo uděláno. Abychom to urychlili a udělali 
to v celém parku, tak jsme se rozhodli do těchto dotací, z dotačních prostředků. ZPĚVÁK Josef – 
takže to byly vyhozené peníze, jestli to nikdo nekontroloval a podívá se na ty stromy, jak vypadají, 
tak to je hrůza. Suché větve tam zase padají na lidi, než se tam něco stane. p. Čemerka, ředitel 
SmMK -  vyhozené peníze to rozhodně nebyly. Kdybychom to neudělali, tak já tady říkám zodpo-
vědně, tak zakážu vstup do parku, pouze na vlastní nebezpečí. ZPĚVÁK Josef – dobře, tak to řek-
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nu takto, bylo to nedostatečně. p. Čemerka, ředitel SmMK – bylo to uděláno v rozmezí těch 
250 000,-Kč. Na to víc nemáme. Starosta – děkuji za diskuzi.  

 
Odchod - ŠIROKÝ Karel, Bc. - 18:36  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o průběhu investiční akce „Regenerace zámec-
kého parku Moravský Krumlov“. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje realizaci investiční akce města Moravský Krumlov „Regenerace 
zámeckého parku Moravský Krumlov“. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o podporu z Operačního programu životního pro-
středí, výzvy č. 59 Prioritní osa 4: Ochrana a péče o přírodu a krajinu, Specifický cíl: 4.3 - Posílit 
přirozené funkce krajiny na projekt s názvem „Regenerace zámeckého parku Moravský 
Krumlov“.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr. 
 
Příchod - ŠIROKÝ Karel, Bc. - 18:39 hodin  

http://www.opzp.cz/podporovane-oblasti/4-3-posilit-prirozene-funkce-krajiny?id=30
http://www.opzp.cz/podporovane-oblasti/4-3-posilit-prirozene-funkce-krajiny?id=30
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25.   Investiční akce „Sociální bydlení v objektu bývalé sýpky“ –  předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 
        místostarosta města 
 
 
Starosta – s tím, že Rada města na své schůzi pověřila ORR zajištěním projektové dokumentace pro 
vydání stavebního povolení na rekonstrukci budovy bývalé sýpky. Předpokládá se, Ministerstvo pro 
místní rozvoj vyhlásí výzvu č. 78 z integrovaného operačního programu na sociální bydlení. Výše do-
tace pro obce by měla být 90%, maximálně 15 miliónů korun. S tím, že k tomu přišla písemná přihláš-
ka do diskuze od Ing. Kocábové. O tom, že v centru města postavíme, jistě jste si to všichni přečetli, 
rozhodlo pět lidí. Není tomu tak, zabývalo se tím Zastupitelstvo i Rada města a to třeba 7. 4. 2010. 
Rozumím tomu, omluvil jsem se již, že jsem si to neuvědomil, že to je dáno v nějakém průběhu času. 
Tady je to trpělivosti. Ve chvíli, kdy máme ve městě určité staré budovy, které je potřeba ve městě 
opravovat, tak toto je vhodný titul pro opravu sýpky. Nejdříve to mělo být chráněné bydlení, to jsme 
tehdy hledali cestu se Slezskou diakonií, kde jsme se nakonec nedomluvili. Nyní je to forma sociální-
ho bydlení, s tím, že to není bydlení pro nějaké nepřizpůsobivé občany. Je to myšleno bydlení pro lidi, 
kterým se stala nějaká nepříjemná věc, a nemají v této chvíli, kde bydlet. Tohle by jim bylo umožněno. 
Je tady ještě JUDr. Bártová. JUDr. Bártová, vedoucí odboru sociálních věcí – ano. Starosta – po-
kud bychom tedy potřebovali nějaké dovysvětlení, je tu možnost. Samozřejmě, že máme další budovy, 
které je potřeba opravovat, ale nebudu mluvit jenom o sýpce. Staticky zajištěná, neteče do budovy je 
budova šatlavy, která taktéž potřebu opravit a nemůžeme ji zbourat. Najít pro šatlavu využití, jiné než 
šatlavu skutečně nejde. Úplně stejná je nutná trpělivost např. u dokončení oprav sokolovny, kdy máme 
stavební povolení, máme všechno na opravu interiéru kina. V této chvíli čekáme na vyhlášení dotační-
ho titulu, jak opravíme vnitřní prostor. Já to nevím negativně, právě naopak vznikne další kus pěkného 
Krumlova. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - potom jsem nepochopila. Já jsem si pod pojmem sociální 
bydlení představovala, to co bylo v tom hotelu. Tak jsem si říkal pro boha. Hledala jsem i zpátky. 
Vím, že tady bylo řečeno minule, že to schváleno některé Zastupitelstvo. Hledala jsem, hledala, pak 
mi došla trpělivost, protože po těch nocích se to špatně hledá. Takže teď, když už vím, že to schválilo 
někdy v roce 2010. Přesto se nemůžu zbavit dojmu, že možná jsme o tom měli být, to dnešní Zastupi-
telstvo, informováno ještě trochu předem. Takováto je z mé strany poznámka. Starosta - já tu výtku 
beru. Nedošlo mi, že to bylo v roce 2010 a omlouvám se. Potřetí to již opakovat nebudu. S tím, že 
v této chvíli je již zadáno výběrové řízení na projekt. O tom, jestli to budeme skutečně realizovat nebo 
ne, nechci říct ve hvězdách, ale uvidí se, jak budeme pokračovat dále. Samozřejmě, že pokud bude 
vypsán dotační titul a budeme mít možnost se do něj přihlásit. Tak již máme projekt na to, jakým způ-
sobem to opravovat. Drobná poznámka ještě k tomuto. Vzhledem k tomu, že za tu dobu, kterou se o té 
sýpce nějaký způsobem bavíme, tak nikdo nepřišel s jiným možným využitím než na nějaké skladiště 
a to asi ne.  KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - přišla jsem s návrhem na využití. Nechci to teď prosazovat, 
je to jen dobře, ale když tady bylo jednání o územním plánu, tak jsem navrhovala smuteční síň. Přišla 
jsem, ale asi s křížkem po funuse. ŠIROKÝ Karel, Bc. - já bych jenom takové doporučení. Pokud si 
tedy nejsme úplně jisti, jestli ten zákon projde a jestli ten dotační titul bude vypsán, tak jenom taková 
rada. Já bych rozhodně nedělal projektovou dokumentaci, protože projekt je zmařenou investicí. Kdež-
to studie pokud by se udělala, studie, která se dotáhne do nějakého detailu, tak z ní ten projekt je udě-
laný velmi rychle. Starosta - já jsem to formuloval špatně. Omlouvám se za tu formulaci, řeknu to 
tedy jinak. Předpokládá se, že Ministerstvo pro místní rozvoj vyhlásí výzvu č. 78 z Integrovaného ope-
račního programu na sociální bydlení. Termín podání žádostí je do 12/2017-04/2018, čili to jen na 
upřesnění. ŠIROKÝ Karel, Bc. - pořád jsi nám nedal odpověď na to, co jsem řekl. Předpokládá se, že 
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ten projekt nebude v šuplíku a ta výzva bude. Když nebude, tak ten projekt je do šuplíku. KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing. - tak to je bohužel. ŠIROKÝ Karel, Bc. - to není jedno, protože projekt stojí daleko 
víc než studie. LANG Petr, Mgr. - já jsem chtěl zákon, který by nám to nařizoval, schválený ještě 
není a možná ani nebude. I když ten zákon nebude, tak bychom to i tak chtěli. Místostarosta – když 
nebude, tak neznamená, že nebude vyhlášen ten dotační titul. I když nebude schválen zákon, tak může 
být vyhlášena tato výzva. LANG Petr, Mgr. – aha, takhle a my to budeme chtít, když to nebudeme 
muset plnit. Místostarosta – samozřejmě, to budeme chtít primárně zaplatit z dotačních titulů, ale 
samozřejmě projektovou dokumentaci, která nám tam udělá osm bytových jednotek, tam budou tak 
jako tak. Případně je můžeme realizovat z vlastních prostředků a budeme je pronajímat normálně. 
LANG Petr, Mgr. – děkuji. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to jsem se chtěl právě zeptat. Pokud 
to tedy takto řešíme, tak udělejme projekt na normální byty. Můžeme to postavit za svoje a. Místosta-
rosta – pokud tam jsou normální byty. Starosta – pokud to.  PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – no, 
ale jsou ve stavu. Starosta – vnímejme to, že na to můžeme mít 90% dotaci. KOCÁBOVÁ Helena, 
Ing. – zeptám se, ta smuteční síň je už tedy úplně pasé? Starosta – není. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. 
– myslím v té sýpce. Starosta – sýpku navrhujeme na sociální bydlení. Bavíme se o opravě celého 
toho objektu na funkční využití. Plus oprava celého parkoviště a cesta.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o průběhu investiční akce „Sociální bydlení v 
objektu bývalé sýpky“. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje realizaci investiční akce města „Sociální bydlení v objektu bývalé 
sýpky“, nacházející se na pozemku p. č. 254/1, v k. ú. Moravský Krumlov 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 - KOCÁBOVÁ Helena, Ing., 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o podporu z Integrovaného operačního programu 
na sociální bydlení, výzva č. 78 - Sociální bydlení s projektem „Sociální bydlení v objektu bývalé 
sýpky“. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 -  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - KOCÁBOVÁ Helena, Ing. 
 
 
 
26.     Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne 1. 9. 2017 –  předkládá Ing. Lenka  
          Dobešová 
 
Starosta – máme zde přítomnou autorku předloženého zápisu, předávám jí tedy slovo. Ing. Lenka 
Dobešová – tak k bodu čtyři. Starosta – začal bych bodem jedna. Ing. Lenka Dobešová – bodem 
jedna – neorganizovala jsem, neproběhlo. Bodem dvě – těžko říct, jestli proběhne. Z Městského kul-
turního střediska po mě chtějí termín a vzhledem k tomu, že je to Leopoldovská na ten termín, na toho 
17. něco proběhne to fakt nevím. Bod tři – to jsme se s Ing. Stejskalovou nebo e-mailem se pořád ba-
víme a zatím tam byl jen kominík. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – proběhlo předání stavby 
a může se začít. Ing. Lenka Dobešová – chtěla jsem se zeptat, kdy je plánované. Ing. Andrea Stej-
skalová, vedoucí ORR – vrata byli zaměřovat a tam je do konce listopadu. Ing. Lenka Dobešová – to 
zvládneme, protože od 15. srpna na tom dělají a nic tam zatím není. Ing. Andrea Stejskalová, vedou-
cí ORR – dnes byla předávána stavba. Starosta – já myslím, že než od kdy na tom dělají, do kdy to 
má být hotovo. Termín stavby je do konce listopadu a do té doby budete mít opravenou knihovnu a 
hasičku. To je docela fajn. Ing. Lenka Dobešová – ano. Starosta – úpravy místního hřbitova, tady si 
dovolím vzít slovo. Oprava hřbitova v Rokytné je v linii, kterou jsme nastavili na začátku volebního 
období. Opravuje se hřbitov v Krumlově, v Rakšicích a je naplánovaná oprava v Rokytné a provést 
některé úpravy v Polánce. S tím, že jsme požádali Osadní výbor, pokud k tomu má někdo připomínky. 
Samozřejmě se k tomu tvoří projekt podle, na základě kterého bude ten hřbitov v Rokytné opraven. Je 
zde pouze jeden zádrhel, který se jeví jako složitý. Ten hřbitov není v majetku města, ale je v majetku 
církve. Čili, já tady poprosím pana místostarostu, abyste se tady nějakým způsobem pobavili, jak toto 
vyřešit. Samozřejmě, že vstupní brána, pilíře, vstupní cesta, cestička uprostřed hřbitova, voda do areá-
lu hřbitova, nové lavičky, úprava okolí hřbitova, s tím se samozřejmě se vším počítá, tak jak je to tady 
uvedeno, sestavuje se na to projekt. Problém je, na kterém se asi tady neshodneme, je kácení lípy. Já 
jsem proti jakémukoliv kácení vzrostlých, krásných stromů. Jen proto, že se my v daný moment. Ing. 
Lenka Dobešová – sice jsou krásné pro tebe, ale pro ty, co tam bydlí, moc krásné nejsou. Starosta – 
já to dopovím, a pak Ti dám slovo. To je můj osobní názor, protože ten strom tam roste několik deseti-
letí, ne-li nechci říct staletí. Vykácet strom je strašně jednoduché, ale nechat strom vyrůst a nechat ho, 
aby nějakým způsobem působil je mnohem složitější. Budeme hledat z mého pohledu, co největší 
možnosti pro to, abychom ten strom nemuseli vykácet. Tzn., neznamená, že se ty větve neprořežou a 
neprovedou se úpravy, ale kácet s Ing. Stejskalovu jsme měli hodně ostrou a vyhraněnou debatu nad 
pokácením pouze náletových dřevin na hřbitově v Rakšicích. Nakonec k tomu pokácení došlo, ale byl 
jsem dost agresivní. Úplně stejně jsem proti jakémukoliv kácení stromů i v Rokytné kor, když to jsou 
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lípy. Samozřejmě, ale pokud to, vnímám to, co jsi tady napsala. Rozumím, že se to někomu nelíbí. 
Ing. Lenka Dobešová – nevíš kolik, jich tam bylo, a když jsou všechny vykáceny, taky ještě ty koře-
ny. Rozbíjí to tu zeď, nevím, kam to chcete nechat někam dojít. Starosta – já to shrnu takto. To je můj 
osobní názor, který tady říkám. Já jsem proti jakémukoliv kácení stromů, které nemá hlavu ani patu. 
Samozřejmě, když někde vznikne náletová dřevina, tak je to něco jiného, jak když máme vykácet 
krásné, vzrostlé lípy. V rámci projektu to bude řešeno a budeme se o tom bavit dále, povedeme debatu. 
Všechny ostatní věci budou řešeny v rámci projektu, nebude se nic flikovat, ale budou v projektu za-
neseny. Zase standardní průběh, trošku mě ten slovník zarazil. Nemám pocit, že bychom hřbitov 
v Krumlově, či v Rakšicích nějakým způsobem flikovali. Bylo to na základě jasného projektu, ke kte-
rému jsme se mohli všichni vyjádřit. Nebyl o to zájem. Čili flikovat něco v Rokytné neměl nikdo 
v úmyslu. Problém, který je tady dále naznačen je bod číslo šest. Ještě k tomu hřbitovu, má někdo ně-
jakou připomínku. Bude přednesena projektová dokumentace, která bude následně. KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing. – já jsem tím flikováním právě nemyslela. Já jsem chtěl říct, takže nebudeme spravovat 
jednou hlavu toho a jednou toho, ale uděláme ten projekt. Takto to bylo myšleno. Místostarosta – tak 
jsme to měli v úmyslu. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – že jsem chtěla, nebo že nazývám práce, které 
byly provedeny flikovány, tak to ne. Ba naopak říkám, nedělejme dneska, za měsíc hlavu zdi, nedě-
lejme tohle, neflikujme to. Nechme to na celkový projekt. Takto byla myšlena ta má připomínka. Jestli 
byla nějak hůře pochopena. Starosta – v pořádku. Za páté je umělý povrch na hřišti v Rokytné. Ten 
bude hotov do konce října. Co by za něho dali v Polánce, kdyby měli hřiště s umělým povrchem. 
PROCHÁZKA Martin, Ing. – ano. Starosta – opětovná žádost o usazení vypouklého zrcadla při 
vjezdu do obce v zatáčce u kulturního domu Rokytná. Tato žádost se opakuje pořád dokola. My jsme 
to samozřejmě několikrát řešili. Řešili jsme to s odborem dopravy, Policií a toto zrcadlo není doporu-
čeno, aby tam bylo. To je odpověď. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – z jakého důvodu. Starosta – dovo-
lím si říct zase svůj názor. Já pokud pojedu jako řidič z kopce dolů a uvidím v zrcadle, že tam nic ne-
jede, tak to profičím, vletím do dědiny a zastavím se u kostela. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – tam se 
nezastavíš, tam jsou v obou směr auta. Starosta – pokud tam zrcadlo nebude, tak jako řidiče mě to 
nutí jet pomalu zastavit a vjet do dětiny pomalu. Já radši budu, ať si na mě Rokytáni nadávají, ale bu-
dou živý, než aby je tam někdo srovnal 50 či 60 z kopce. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – v tom 
případě je můžeme zrušit i na Kavalírce, u Alberta. Můžeme je zrušit prakticky všude. To je ten stejný 
problém. Všude se dá jet pomaleji. Starosta – není doporučeno Policií. To není naše komunikace, je 
to krajská komunikace a správce silnic to zrcadlo tam nedoporučilo. PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc.  – za chvíli budou volby, tak to třeba půjde. Starosta – poslední věc, kterou tady máte je maxi-
mální rychlost 30 km v hodině. Tady k tomu já nemám žádnou připomínku. DOBEŠOVÁ Lenka, 
Ing. – my jsme tam nejdříve mysleli ty retardéry, ale to jsme zavrhly. Tam jde spíš o tu neukázněnost, 
že tam všichni parkují. Nikdo nechce ustoupit, jeden tam parkuje kvůli děckám, druhý protože mu to 
asi dělá dobře, že tam nejde projet. Jak tam svážijou ten komunální odpad, to nechápu, jak tam můžou 
projet. Parkují ve všech směrech a v tom nejužším místě, tak jsme se domluvili, že když nikdo nechce 
nějakým způsobem ustoupit, tak. Podle mě to řeší i to, že mezi těmi auty má být nějakých tři metry? 
Místostarosta – pro každý pruh. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – to tam tedy není, protože i s tím mým 
malým fárem tam projedu o prsa. Nechápu, jak tam může projet svoz komunálního odpadu. Zákaz 
stání – ti lidé zase řeknou, že mají tolik aut a že se jim do garáže nevejdou. Já nikoho nechci sekýro-
vat, ať si postaví garáž. Starosta – já tomu moc nerozumím. Proč chcete 30, když se tam nedá stejně 
jet. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – kdo by nevěděl, že tam ty auta stojí, tak ať jede radši pomalu. Nějak 
na to upozornit. Všechno jsme už zrušili, retardéry, jak je taková ta zóna, to by se tam zase nedalo par-
kovat atd. Tak já nevím, jak jinak to vyřešit. Aby to bylo průjezdné. Starosta – možná by bylo nejlep-
ší, kdybyste se v Rokytné domluvili, jakým způsobem to vyřešíte. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – jed-
nostranné stání. Místostarosta – např. na ulici B. Němcové jsme to vyřešili tím způsobem, že po jedné 
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straně je zákaz zastavení a parkuje se na jedné straně. Samozřejmě, že moderní dopravní experti Vám 
řeknou, že je to dobře, tak jak to tam je. Schválně dělají takové šikany, aby tam člověk musel jet po-
malu. Takže tam stojí přirozeně a znesnadňují pohyb těm automobilům, tak říkají, že to je vlastně 
v pořádku. Člověk tam musí jet pomalu. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - doporučuje to devět 
z deseti mototechen. Místostarosta – to je otázka, kolik se tam stalo dopravních nehod? DOBEŠOVÁ 
Lenka, Ing. – zatím žádná, velká. Starosta – poslední, je tady k tomu. Tu diskuzi nechám k radarům 
na průjezdné rychlosti na debatu do diskuze. Poslední informace o SDH Rokytná na okrskové cvičení. 
Poprosím Ing. Dobešovou předáním všech informací, které jsme zde projednali.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne  
1. 9. 2017. 
 
 
27.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
Starosta – k tomuto bodu máte dva materiály, které jste měli dnes na pracovním stole.  
1.  Prodej jednotky - garáže 
Zastupitelstvo města dne 22.5.2017 schválilo vyhlášení IV. kola prodeje poslední jednotky – garáže 
v domě č.p. 474-475 na ul. Pionýrská, Mor. Krumlov. Byl zveřejněný záměr s termínem podání nabí-
dek do 25. 8. 2017. Byla doručena jedna nabídka. 
Jednotka – garáž č. 475/101 se nabízela za minimální nabídkovou cenu 150 000,-Kč. Nabídka od 
manželů Josefa a Renaty Ondráčkové, Pionýrská 475, Mor. Krumlov činila 150 000,-Kč. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu města schválit prodej jednotky – garáže č. 475/101 vymezené na LV 4561 
s podílem 1911/86616 na společných částech domu č.p. 474,475 a pozemku par.č. 1619 vedených na 
LV 4560 v k.ú. Mor. Krumlov za cenu 150 000,-Kč do SJM Josefu a Renatě Ondráčkovým. Náklady 
spojené s převodem a daň z nabytí nemovitých věcí bude hradit strana kupující.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej jednotky – garáže č. 475/101 vymezené na LV 4561 
s podílem 1911/86616 na společných částech domu č.p. 474,475 a pozemku par.č. 1619 vedených 
na LV 4560 v k.ú. Mor. Krumlov za cenu 150 000,-Kč do SJM a schvaluje uzavření kupní 
smlouvy a pověřuje starostu jejím podpisem. Náklady spojené s převodem a daň z nabytí nemo-
vitých věcí uhradí strana kupující.  
  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to jednotky – garáže č. 475/101 s podílem 
1911/86616 na společných částech domu č.p.474,475 ul. Pionýrská a pozemku par.č. 1619 v k.ú. 
Mor. Krumlov z evidence SmMK do evidence majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
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Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

2.   Prodej stavebních pozemků na ul. Luční v Polánce 

Starosta – tady poprosím pana ředitele o komentář. p. Čemerka, ředitel SmMK - Zastupitelstvo 
města dne 22. 5. 2017 schválilo vyhlášení V. kola prodeje stavebních pozemků na ul. Luční v Polánce 
pro výstavbu rodinných domů. Do 25.8.2017 byl zveřejněn záměr na prodej pozemků a to par.č. 
582/114 o výměře 979 m2, par.č. 582/115 o výměře 979 m2, par.č. 582/116 o výměře 979 m2, par.č. 
582/117 o výměře 979 m2, par.č. 582/118 o výměře 979 m2 a par.č. 582/119 o výměře 1030 m2, vše 
druh pozemku orná půda, vedené na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov. 
Termín podání nabídek byl do 25. 8. 2017. Byla doručena jedna nabídka od p. Hlavničky, ostatní po-
zemky lze znovu nabídnout k prodeji. Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodej pozemku 
par.č. 582/119 o výměře 1030 m2, druh pozemku orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u 
Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 500,-Kč/m2 + DPH, tj. 605,-Kč/m2 p. Ondřeji Hlavnič-
kovi. 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 582/119 o výměře 1030 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 
dle nabídky 500,-Kč/m2 + DPH, tj. 623 150,-Kč žadateli a pověřuje starostu podpisem kupní 
smlouvy v předloženém znění. 
 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku par.č. 582/119 o výměře 1030 m2, 
druh pozemku orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova z evidence 
SmMK do evidence majetku města. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  



21. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 25. 9. 2017 

 44

 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášení VI. kola prodeje stavebních pozemků na ul. Luční 
v Polánce pro výstavbu rodinných domů a to par.č. 582/114 o výměře 979 m2, par.č. 582/115 o 
výměře 979 m2, par.č. 582/116 o výměře 979 m2, par.č. 582/117 o výměře 979 m2, par.č. 582/118 
o výměře 979 m2, vše druh pozemku orná půda, vedené na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. 
Krumlova, obec Mor. Krumlov za minimální nabídkovou cenu 500,-Kč/m2, ke které bude při-
počtena příslušná sazba DPH. Záměr města prodat uvedené pozemky bude zveřejněn dle Pravi-
del pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. Luční v Polánce, která byla schválena na 6. zase-
dání zastupitelstva města dne 7. 9. 2015 a upravena na 15. zasedání dne 31. 10. 2016. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
3.  Stavební pozemky Nad Haltýří 
 
p. Čemerka, ředitel SmMK - Rada města dne 29.11.2016 pověřila SmMK k vyhotovení geometric-
kého plánu a znaleckého posudku na pozemky par.č. 2199 o výměře 1477 m2, par.č. 2200 o výměře 
1746 m2 a par.č. 2201 o výměře 3028 m2, vše druh orná půda, vedené na LV 10001 pro obec a k.ú. 
Mor. Krumlov. Geometrický plán, č. 2767-10/2017, který vyhotovil Ing. Pexa, oddělil část, která slou-
ží jako komunikace – točna a následně oddělil z pozemků i části určené pro budoucí výstavbu rodin-
ných domů. Po rozdělení vznikl pozemek par.č. 2199 o výměře 1731 m2, par.č. 2200/1 o výměře 1371 
m2, par.č. 2200/2 o výměře 419 m2, par.č. 2201/1 o výměře 1468 m2 a par.č. 2201/2 o výměře 1261 
m2. Pozemek par.č. 2199 a 2201/1 lze nabídnout k prodeji. Znalecký posudek č. 6761-092/2017, který 
vyhotovil Ing. Faltýnek určil cenu obvyklou. Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodej po-
zemku par.č. 2199 o výměře 1731 m2 za minimální nabídkovou cenu 1 177 080,- Kč, ke které bude 
připočtena příslušná sazba DPH, tj. dohromady minimální nabídková cena 1 424 267,- Kč. Pozemek 
par.č. 2201/1 o výměře 1468 m2 lze prodat za minimální nabídkovou cenu 998 240,-Kč, ke které bude 
připočtena příslušná sazba DPH, tj.  dohromady minimální nabídková cena 1 207 870,-Kč. Prodej po-
zemků by se uskutečnil formou obálkové metody. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schvá-
lit, aby zájemce o koupi složil před podáním své nabídky kauci ve výši 20 000,- Kč na účet města Mo-
ravský Krumlov. LANG Vladimír, Ing. – svého času, už jsme to víckrát říkali, že budeme uvádět 
jednotkovou cenu. To nebylo řečeno, řekl jsem to sám. Na začátku bych to prodělil, ale mělo by to tam 
být. p. Čemerka, ředitel SmMK – chcete, aby tam bylo za m2. LANG Vladimír, Ing. – takhle mi to 
nic neřekne. Musím si vzít kalkulačku a vydělit. Starosta – v této chvíli bych poprosil o jednoduché 
doplnění.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku par.č. 2199 o výměře 1731 m2 
v k.ú. Mor. Krumlov za minimální nabídkovou cenu 680 ,-Kč/ m2, tzn. v celkové ceně 1 177 080,- 
Kč, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH, tj. dohromady minimální nabídková cena 
1 424 267,- Kč a nově vzniklý pozemek par.č. 2201/1 o výměře 1468 m2 v k.ú. Mor. Krumlov za 
minimální nabídkovou cenu 680,-Kč/ m2, tzn. v celkové ceně 998 240,-Kč, ke které bude při-
počtena příslušná sazba DPH, tj. dohromady minimální nabídková cena 1 207 870,-Kč. Prodej 
pozemků se uskuteční formou obálkové metody.  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje pro případné zájemce o koupi pozemku par.č. 2199 o výměře 
1731 m2 v k.ú. Mor. Krumlov a pozemku par.č. 2201/1 o výměře 1468 m2 v k.ú. Mor. Krumlov, 
kauci ve výši 20 000,-Kč.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
4.  Žádost o výmaz předkupního práva 
p. Čemerka, ředitel SmMK - p. Hron požádal dne 11.4.2017 o odkup pozemku par.č. 582/11 v k.ú. 
Polánka u Mor. Krumlova dle zveřejněné výzvy stavebních pozemků pro výstavbu rodinných domů. 
Zastupitelstvo města na svém 19. zasedání konaném dne 22.5.2017 schválilo prodej pozemku par.č. 
582/11 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova a pověřilo starostu podpisem kupní smlouvy, smlouvy o sprá-
vě kupní ceny a smlouvy o zřízení předkupního práva. Dne 15. 6. 2017 podepsal p. starosta kupní 
smlouvu a dne 11. 7. 2017 byl proveden vklad do katastru nemovitostí s právními účinky k 20.6.2017. 
Pan Hron podal dne 6. 9. 2017 Žádost o výmaz zápisu z katastru nemovitostí a to Předkupního práva a 
Výhrady práva zpětné koupě. O vymazání zápisu z katastru nemovitostí žádá z důvodu nemožnosti 
vyřízení úvěru k výstavbě rodinného domu. Ke své žádosti přikládá stavební povolení. Pozemek par.č. 
582/11 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova je veden na LV 485 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlov, obec 
Mor. Krumlov. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit výmaz Předkupního práva a Vý-
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hradu práva zpětné koupě. Po schválení bude na katastrální úřad zasláno Potvrzení o zániku práva pode-
psané starostou města. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výmaz Předkupního práva a Výhradu práva zpětné koupě na 
pozemek par.č. 582/11 vedeném na LV 485 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova  a pověřuje starostu 
podpisem příslušných dokumentů. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
5.   Pozemky 
 
a)  
p. Čemerka, ředitel SmMK - dne 7.8.2017 byly doručeny na SmMK dvě žádosti o prodej části po-
zemku par.č. 2204, druh pozemku zahrada o celkové výměře 2174, vedený na LV 10001 pro obec 
a k.ú. Mor. Krumlov. Manželé žádají o prodej cca 444 m2 z celkové výměry 2174 m2 a další žadatelé 
žádají o prodej cca 620 m2 z celkové části 2174 m2. Na základě těchto žádostí rada města doporučuje 
zastupitelstvu města zveřejnit záměr prodat část pozemku par.č. 2204 o výměře 1064 m2 v k.ú. Mor. 
Krumlov. 
 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. ohlásila podjatost 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zveřejnění záměru prodat část pozemku par.č. 2204 o výměře cca 
1064 m2, druh pozemku zahrada, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
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      Zdrželi se: 0  
 
 
 
b)  
p. Čemerka, ředitel SmMK - manželé žádají o prodej pozemku par.č. 358/4 o výměře 29 m2, druh 
pozemku zastavěná plocha a nádvoří, vedený na LV 10001, pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. Rada měs-
ta doporučila zastupitelstvu města schválit prodej pozemku po předložení znaleckého posudku, který 
stanoví cenu obvyklou, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH. Znalecký posudek č. 62-
5277/2017 určil cenu obvyklou ve výši 800,-Kč/m2, což činí cenu prodávaného pozemku celkem 
23 200,-Kč. K této ceně bude připočtena příslušná sazba DPH. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 358/4 o výměře 29 n2, druh pozemku za-
stavěná plocha a nádvoří, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov za cenu 23 200,-Kč 
+ DPH, tj. 28 072,-Kč, manželům. Poplatníkem daně z nabytí nemovitých věcí je kupující. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku par.č. 358/4 o výměře 29 m2, druh 
pozemku zastavěná plocha a nádvoří, vedený na LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov z evidence 
SmMK do evidence majetku města. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
6.  Amper Market, a.s. 
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p. Čemerka, ředitel SmMK – omlouvám, že jste tento materiál dostali až dnes. Minulý týden se na 
tom ještě dělalo, kdy se musela sjednotit ta cena. Dne 8. 9. 2017 proběhla na základě nařízení soudu 
mediace mezi firmami Amper Market, a.s. a Službami města Mor. Krumlov, p.o. Předmětem mediace 
byl spor o zaplacení faktur za odebranou energii v prosinci roku 2015. Firma Amper Market žádá 
úhradu faktur za období 1. -10. 12. 2015 a od 23. – 31. 12. 2015 v celkové výši 73 849,-Kč. SmMK 
tuto platbu odmítly, jelikož neexistuje žádný smluvní vztah mezi jednotlivými firmami. Během media-
ce došlo k návrhu dohody, kdy SmMK jsou ochotny uhradit faktury za období od 1. -10.12.2015a fir-
ma Amper Market odstoupí od vymáhání jakýchkoliv jiných pohledávek. Konkrétní znění návrhu do-
hody bude dodáno na zasedání zastupitelstva města Mgr. Palátovou. V současné době se na této doho-
dě pracuje. Ta dohoda není závazná, pokud Vy doporučíte nebo schválíte, a podepíše ji Amper Mar-
ket, a.s., tak to půjde na soud a pokud soud rozhodne, že ta dohoda je platná, tak vstupuje v platnost, 
nabývá právní moc. Amper Market, a.s. po nás nemůže už nikdy chtít žádné peníze, žádné doplatky. 
Podotýkám, že ne všechna odběrná místa byla v té faktuře proúčtována. ŠIROKÝ Karel, Bc. -  do 
10.12 jsme neplatili, ale my ty peníze vlastně nedlužíme společnosti Amper Market, a.s., ale společ-
nosti Energie pod kontrolou, protože s ní jsme měli smlouvu. p. Čemerka, ředitel SmMK – ano, pro-
to jsme to nezaplatili, to jsme argumentovali. ŠIROKÝ Karel, Bc. -  a v tom termínu od 10. p. 
Čemerka, ředitel SmMK –  do 10.12 měla Energie pod kontrolou odstavené účty - pak vlastně Ener-
gie od kontrolou tu žalobu prolomila od toho 20. ŠIROKÝ Karel, Bc. -  takže od 10. do 23. jsme pla-
tili. p. Čemerka, ředitel SmMK – ano, ale oni nám to nemůžou proúčtovat. My jsme za prosinec ne-
zaplatili. ŠIROKÝ Karel, Bc. -  tak, proč po nás chcou do 10.12 a pak od 23.12 p. Čemerka, ředitel 
SmMK – oni to argumentují tím, že. Já to nyní nevím přesně. Tajemník -  oni to berou jako nepříkaz-
né jednatelství. p. Čemerka, ředitel SmMK – podle občanského zákoníku tam byl přikázán jednatel. 
Oni jednali v náš prospěch, aby nás nemuseli odpojit. My jsme řekli dobře, pokud je to takto, tak my 
jsme ochotni uznat dodávku od 1. – 10. 12 a energii od 23.12. Ten soud může dopadnout různě. Může 
dopadnout v náš prospěch, aĺe také v jejich prospěch. My můžeme platit klidně 73 000,-Kč plus 
všechny poplatky. ŠIROKÝ Karel, Bc. -  já tomu rozumím, ale já přece nemůžu domluvit s někým 
s kým nemám. p. Čemerka, ředitel SmMK – neposvětí soud, takže pokud ten soud rozhodne, tak je 
to dané. Místostarosta – já k tomu technickou, jakoby k té technikálii, proč to je takto jak to je. Jde o 
to, že 26. 11. 2015 na základě uzavřené smlouvy mezi Energií pod kontrolou, čili EPK Trade a Energií 
Pro. Energie Pro požádala o naše odběrná místa, tím, že to nějakou dobu administrativně trvá, nějaký 
10 -15 dnů, tak tam v podstatě až do 10. 12 dodával Amper Market, a.s. Od 11. – 22.12 dodávala 
Energie Pro. Energie Pro je i náš současný dodavatel. Následně se, a protože Amper Market,a.s. ne-
chtěl ztratit tato odběrná místa, tak se znovu zaregistroval na tato odběrná místa. Zase tam je nějaké 
lhůta, tzn. proto to od 23. 12 zase dodává Amper Market, a.s. Teď nás žalují, bylo to nepřikázané jed-
natelství. My jsme vám začali dodávat kvůli tomu, abychom vás neodpojili a nezpůsobili vám škodu. 
ŠIROKÝ Karel, Bc. – to ani nejde, ne. My jako město jsme neodpojitelní. Místostarosta – tam je o 
tom spor, proto ten návrh od paní Palátové tam šel. Od toho 1. do 10. 12 si nejsme jisti a od toho 23. 
jsme si celkem jisti, že bychom to nezaplatili. ŠIROKÝ Karel, Bc. – mě je to jedno. Mě jde spíš o to, 
jakým způsobem můžu zaplatit někomu, když s ním nemám smlouvu. Místostarosta – my jsme jim 
zaplatili v rámci záloh, které máme nevyúčtované. Vyúčtování od Energií pod kontrolou máme tako-
vé, že nám vyúčtovala na základě podkladů od Amper Market, a.s., protože to byl jejich dodavatel do 
30.11.2015. Od 1.12 do 31. 12. 2015 nám Energie pod kontrolou v rámci elektřiny nefakturovala nic, 
v rámci plynu ano. Tam je všechno v pořádku. V rámci elektřiny díky tomu boji, co tam probíhal, ne-
máme prosinec vyúčtovaný. LANG Petr, Mgr. – byla tam nějaká predikce té advokátní kanceláře, co 
nás zastupovala. Nepadlo tam minule, že jsme si celkem jisti, že jim nemáme nic platit? Místostarosta 
-  je to rozdělené na ty dvě části. Samozřejmě v rámci toho 1. až 10. se mohlo stát, že by nás odpojili, 
teoreticky. Mohli dát pokyn na ERU, tak některá odběrná místa – město, ne všechny ty odběrná místa i 
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místa SmMK nezbytně nutný, že by to nemohli udělat. ŠIROKÝ Karel, Bc. – na té škále od desíti, to 
desáté nesmí. Neodpojí, oni ti dají dodavatele poslední instance a v soutěži ti přidělí toho, kdo ti tu 
energii bude dávat. To je jedno. Je to na delší vykládání. Místostarosta – je to na zvážení. Soudní spor 
už probíhá a to se SmMK a i s městem Moravský Krumlov. Město Moravský Krumlov má 1. 11. 2017 
nařízeno jednání k tomu. V rámci jiného sporu nám byla doporučena mediační schůzka, které jsme se 
zúčastnili, a nějaký návrh tam padl. Já osobně se zdržím tohoto hlasování. Samozřejmě jsou tady dvě 
varianty, buď na to přistoupíme, a řekněme, budeme mít od toho pokoj nebo počkáme, jak rozhodne 
soud za x let a případně zaplatíme 73 000,-Kč plus náklady. Víc k tomu už říct nemohu. Každopádně 
za prosinec jsme nikomu nic nezaplatili. Nemáme ani od nikoho fakturu než od Amper Marketu, a.s. 
od 1. do 10., a od 23. do 31.12.2015 a v tom termínu od 11. do 22.12.2015 nám Energie Pro nic faktu-
rovat nebude, že to bude fakturovat smluvím dodavatelům, nám ne. ŠIROKÝ Karel, Bc. – ta Energie 
pod kontrolou, my jsme jim platili zálohy, tak na těch zálohách jsme dopadli jak? Místostarosta – 
560 000,-Kč máme přeplatek, který jsme uplatnili v insolvenčním řízení. Starosta – žádné další při-
pomínky neeviduji, čili přečtu návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje postup SmMK v rámci nařízeného mediačního řízení mezi fir-
mami Amper Market, a.s. a Službami města Mor. Krumlov p.o. 
  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., OLIWIN-
SKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 2 -   LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

      Zdrželi se: 1 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Mediační dohodu uzavřeno dle zákona č. 202/2012 Sb., v platném 
znění mezi subjekty: Služby města Moravský Krumlov, p.o., IČ: 00839043 a Amper Market, a.s., 
Praha, IČ: 24128376 ve věci úhrady dodávek elektrické energie za 12/2015, v předloženém znění 
a pověřuje ředitele SmMK podpisem dohody. 
 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., OLIWIN-
SKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEG-
LEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 2 -   LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

      Zdrželi se: 1 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr. 
 
 
28.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
 
 
29.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
30.   Diskuze  

Starosta – zahajuji diskuzi. PROCHÁZKA Pavel, Ing. – já bych se chtěl zeptat na aktualizaci, 
informace s novým územním plánem. Schvalovali jsme nějakou změnu, tak jestli už je nato něja-
kým způsobem pracováno. Starosta – už jsem podepisoval smlouvu s firmou, která bude vyhoto-
vovat územní plán. PROCHÁZKA Pavel, Ing. – a potom je tady ta slavná vyhláška o rušení noč-
ního klidno 22 hodině, s kterou jsme měli vlastně první zkušenost. Asi by to chtělo trošku pořešit, 
hlavně co se týče akcí menšího rázu, kdy když to řeknu, nějaký subjekt vymyslí nějakou akci, ať 
už to jsou nějaké memoriály a různé menší akce chtějí přetáhnout tu 22 hodinu. Starosta – já vím, 
na co asi narážíš. PROCHÁZKA Pavel, Ing. – aby to bylo třeba pro ty subjekty třeba čtvrt roku 
řešitelné. Ale tak jak není Rada schopná stanovit přesný termín jakoby jednoho úkolu. Tak ti lidi 
nejsou schopni přesně rok dopředu vědět, že budou dělat nějakou akci. Je pro ně prakticky nemož-
né. Potom jsou pak udání a různé věci. Starosta – Rada města samozřejmě je schopna stanovit 
termíny, kdy jaké akce dokončí. Ono je problém, jestli v Rakšicích nedodržují vyhlášku nočního 
klidu, ne vyhlášku o konání akcí. Jestliže se ve 24:00 hodin ozývá z hřiště neuvěřitelný hluk, ne-
budu říkat hudba, ale hluk. Já jsem na dovolené, kdy mi volají občané a kdy s tím konečně něco 
udělám, protože je tam akorát bordel a je s tím nějaký problém. Z Vysočiny pošlu hlídku Městské 
policie, která měla zde hluk mírnit a pak se dočtu, co všechno jsem, protože jsem tam poslal hlídku 
Městské policie. Já se omlouvám, ale opravdu o půl druhé z Vysočiny do  Rakšic jezdit nebudu. 
Všichni jsou povinni dodržovat vyhlášku o nočním klidu. Také jsou stanoveny termíny akcí 
v rámci vyhlášky. Vyhláška bude projednávána, kdy? Tajemník - vyhláška je, to není tak jedno-
duché. Tady jde o to, že ten zákon hovoří. Je to úprava, vyhláška omezující je zde přitvrzeno, že se 
má dodržovat noční klid. To je bez debat. Jsou tam větší sankce, byla tam možnost, aby si ty obce 
tradiční, opakující se akce si dali do obecně závazné vyhlášky a ty vyčlenili z toho běžného reži-
mu. Zákonodárce neříkal, že v té vyhlášce mají být všechny akce, všech subjektů, kteří v tom roce 
něco uspořádají. Mají tam být tradiční akce, s kterými ti občané počítají. Občan, který nechce být 
v tom období tím rušen, na tom svém klidu, tak má dostatek času dopředu a ví, kdy to je, aby se 
třeba odjel někam nebo se na to mohl připravit. Toto je ta podstata toho systému. Není možné 
upravovat tu vyhlášku, co čtvrtletí a dávat tam do toho další výjimky, aby byly všichni spokojeni. 
Je pravda, že Vy jste ti a je to podle zákona o obcích. Vy máte výhradní pravomoc tu vyhlášku 
udělat nebo ji zrušit nebo ji změnit. To ano, já vám vysvětluji, jaký způsob ten zákonodárce udělal, 
aby ochrana občanů, obyčejných občanů a jiných občanů, co na ty akce nechodí. Toto je asi pod-
stata toho systému. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – to je by spíš, jakoby k tomu. Neříkám 
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jednotlivý jakoby ty, ale mělo by se to udělat takovým způsobem, aby se ty akce mohly dělat. Pro-
tože potom budeme mít akce, které pořádá město a soukromé nebo jednotlivý provozovatelé nebu-
dou. Tys třeba zrovna, řekl ty Rakšice, ale je to spousta akcí, které a i dětské dny se protáhnou do 
večera. Starosta - jsou povinni dodržovat hlukovou hladinu. Tajemník - ty dětské dny se dají tře-
ba popsat. V té vyhlášce není možné, jakoby dávat, že tam bude akce imaginárně v prosinci nebo 
v lednu bez data. Starosta - já myslím, že jsme pochopili. PROCHÁZKA Martin, Ing. - já se ze-
ptám jinak. Byl by teoreticky problém, kdybychom na každé zastupitelstvo, pokud přijde nějaká 
žádost na zařazení akce do té vyhlášky, tak tu vyhlášku zaktualizovali? Tajemník - to by problém 
byl. Ta vyhláška zákonnost určuje a není to jednoduché. Toto kontroluje Odbor kontroly a dozoru 
Ministerstva vnitra a kontroluje to ještě před tím, než se vydá. Vy tu vyhlášku takhle vydáte, abys-
te všem vyhověli a vyšli vstříc a můžou vám ji zrušit, že je nezákonná. Ten zákonodárce neříkal, 
že se to bude měsíc, co měsíc měnit. Starosta - čili ten postup je. My projednáme vyhlášku, kterou 
řekne, že bychom, kdyby tato vyhláška nějakým způsobem byla uvedena v provoz, tak se posílá na 
Ministerstvo vnitra, které ji musí odsouhlasit a také odsouhlasit její zákonnost. Pokud je tam něco 
nezákonného, tak ji zruší. Není prakticky možné, tam každý měsíc nebo každé Zastupitelstvo tam 
posílat novou vyhlášku doplněnou o jednu akci. Opakuji, nikdo nezakazuje různým pořadatelům 
pořádat akce. Jsou jenom povinni dodržovat vyhlášku nočního klidu, tzn. pátek, sobota do 24:00 
hodin. Po této hodině by měli ztlumit zvuk, pokud zvuk neztlumí, Městská policie nebo státní Po-
licie je oprávněna akci uzavřít. Pokud by hladina zvuku byla neodpovídající nebo se dělali, prostě 
tu akci může uzavřít. Mají měření, které jsme zakoupili již v minulosti, měření hluku a toto občas 
použijí. Je potřeba vnímat, to že, v Rakšicích se o prázdninách tam byl každou sobotu nějaký me-
jdan a já rozumím tomu, že se někteří chtěli vyspat. Trošku jsem si o tom musel pak popovídat 
s Městskou policií, že říká, starosta nás tady posílá, abyste to tady vypli. Tajemník - když bude 
vytvořena nějaká další tradice, není problém ji do té vyhlášky dát. Taková ta měsíční obnova je 
obcházení. ŠIROKÝ Karel, Bc. - já jsem si teď vzpomněl, chtěl jsem se zeptat k bodu, už nevím, 
jaké to bylo číslo, každopádně se jednalo o zadávací řízení na projektovou dokumentaci zámku. 
Jak jsme si tady dřív povídali, co v tom zámku bude. Chtěl jsem se zeptat, co bude předmětem té 
projektové dokumentace. Už je všechno jasné nebo. Jestli jsem si možná někde zase něco nepřeče-
tl. Starosta - jaký je rozdíl mezi dokumentací k územnímu řízení a stavebnímu povolení a prová-
děcí dokumentací. V tom je ten rozdíl, proč musíme dělat prováděcí dokumentaci. Ing. Stejskalo-
vá, prosím o doplnění. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR - prováděcí dokumentace je po-
třeba pro zadávací řízení na výběr zhotovitele a je to vlastně podmínka dotace IROP. Pokud nebu-
de prováděcí dokumentace tak dotaci nedostaneme. Ke stavebnímu a územnímu řízení je vydání 
povolení příslušným stavebním úřadem. K dotaci musí být prováděcí dokumentace a tady už máte 
více rozepsanou tu stavební dokumentaci. ŠIROKÝ Karel, Bc. – jo, já jen děkuji. To já samozře-
jmě vím, ale já se tedy jen ptám, co tam budeme provádět v rámci té prováděcí dokumentace. Ta-
jemník – co se tam bude rekonstruovat. Kočí Irena – co tam budeme dělat, co tam potom bude 
vevnitř. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – je to vlastně rozpitvaná projektová dokumen-
tace pro stavební povolení. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já tomu rozumím, já vím, co je projektová do-
kumentace. Místostarosta – co předně se bude realizovat. ŠIROKÝ Karel, Bc. – my jsme tady 
měsíce seděli. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – to je úplně stejná projektová dokumen-
tace pro stejný účel. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já vím. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – já 
nevím, co chcete vědět. Opravuje se jižní křídlo, věž, střecha, fasáda. ŠIROKÝ Karel, Bc. – tady 
jsme se před tím všichni bavili o tom, jak se bude vymýšlet, co vlastně, kde bude, tak, aby to mělo 
hlavu a patu. No, a teď slyším, že se bude zadávat projektová dokumentace na opravu zámku. Tak 
se jenom slušně ptám jako na co. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – to je na stavební prá-
ce. My tady nevymýšlíme náplň toho zámku, a co tam bude. My jenom budeme zatím opravovat 
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budovu jako takovou. ŠIROKÝ Karel, Bc. – děkuji. Starosta – další poznámky do diskuze. Tak-
že radary, jedna z poznámek Ing. Kocábové bylo zavést po městě Moravský Krumlov stacionární 
radary. No, je to tak. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – průjezdné radary, to je rozdíl. Starosta – tak 
jaký je rozdíl mezi stacionárním a průjezdným radarem? KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – průjezdný 
mne změří na začátku obce a na konci obce a podle času spočítá průměrnou rychlost. Stacionární 
mě změří v tom jednom místě.  Starosta – dobře. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – takže, když 
pojedu domů, můžu jet rychle. Starosta – já si neumím představit, že bychom dali tento typ radaru 
k Základní škole Ivančická a pak na Nádražní, nebo ho dali na nějaké výjezdné místo z Krumlova. 
Jestli máš na mysli úsekový radar např. na ulici Znojemská nebo na ulici Nádražní, považuji to za 
zbytečné. Městská Policie má zakoupeny mobilní radary a v případě potřeby měří. Pokud se do-
mníváte, že je v některých ulicích zvýšena rychlost není problém to s Městskou Policií velmi rych-
le napravit. Jestli to takto stačí, můžeme se o tom bavit dále, ale tady bych počkal na příchod veli-
tele Městské Policie, potom o tom můžeme diskutovat. Na tuto debatu je připraven, ví o tom. 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – na Nádražní by se daly přidělat nějaké ty retardéry. KOCÁ-
BOVÁ Helena, Ing. – to nejde. Místostarosta – tam už jsou přirozené. Starosta – já si dovolím 
pokračovat, dále tam byla poznámka o právních službách města Moravský Krumlov, proč město 
nevypisuje výběrové řízení. Z jednoduchého, prostého důvodu, protože se do toho výběrového ří-
zení nepřihlásil. Za stávajících platových podmínek je právník nesehnatelný, protože v soukromé 
sféře si každý vydělá víc. Samozřejmě využíváme služeb právní kanceláře a ta, které využíváme je 
jedna z nejlepších, které jsou. Právní stanoviska jsou relevantní a jsou jedny z nejlepších. Vyvaro-
val bych se o tom, další nějaké zbytečné diskuze, která by mohla jenom tady poškodit jméno Za-
stupitelstva nebo jméno advokátní kanceláře. Je-li k tomu potřeba něco. LANG Petr, Mgr. – já 
jsem se chtěl zeptat, z čeho vycházím, že to je jedna z nejlepších kanceláří. Nikde jsem ji neviděl, 
v žádné srovnávací soutěži nebo.  Starosta – vycházíme z osobní zkušenosti, kdy všechny jejich 
názory byly brány jako relevantní ve sporech, které jsou. Pokud můžeme mít jinou kancelář, ale 
v této chvíli nevidím vůbec důvod ji měnit. Je to jedno z nejlepších právních zastoupení, které toto 
město mohlo, kdy mít. Zatím si velmi důrazně stojím. Tajemník – tam byla narážka na mého, můj 
úřad nějakého právníka. Je pravda, že jsme se několikrát snažili nějakého právníka získat. To pla-
tové zabezpečení zaměstnanců ve veřejné správě je jaké je a tam právník po škole má 10 platovou 
třídu, bez té praxe by ji samozřejmě neměl a měl by 17 100,-Kč hrubého. Já jsem měl právníka, 
který mi odešel, pan Kejíka do důchodu. Ten právník, jakoby „podnikový právník“ zastával i 
funkci vedoucího oddělení a na starosti měl správní agendy – pasy, občanské průkazy, evidenci 
obyvatel. To jsou věci, které vykonával navíc k této funkci, protože nemáme odbor vnitřních věcí. 
Právník jako takový tady dělal připomínky, psal rešerše k jednotlivým smlouvám, ale jenom po té 
formální stránce. Jak samy dobře víte, tak u různých sporů soudních, soudy nechtějí mít právníka, 
který je z firmy, ale chtějí tam mít advokáta. Takže v některých případech jsme stejně používali 
AK Šopák, Palátová, kde jsme toto řešili. Myslím si, že teď po novele zákona č. 250/2016 Sb., je 
to nějaká novela - nový zákon o přestupcích, kde nám stát ukládá, abychom do veškerých přestup-
ků, řešení, které jsou tady na úřadě, a není jich málo, používali lidi s právním vzděláním. Toto ten 
stát trochu přecenil. Myslím si, že tyto lidi nemůžeme ani zaplatit a ani nemáme. Já bych rád, tady 
měl několik právníků a nejlepší by byl na každém odboru jeden, který by řešil tuto problematiku. 
A neposílal do těch bojů, mnohdy s právníkem na druhé straně děvčata s 8. nebo 9. platovou třídou 
se střední školou. Za to nemohu, že je tento trh trošku převrácený, teď ty dobrá odborná místa už 
nejsou a to mě přesvědčuje v tom, že mi ČEZ přebral vycvičenou a zkušenou zaměstnankyni, tzv. 
stavebního technika. Toto dokládám tomu, že nyní není doba, kdy stojí před branami dav odborní-
ků. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – mě právě na tu myšlenku přivedlo, to že pověření Rady města a 
úkoly – ukládá tajemníkovi všechny návrhy usnesení předkládané Zastupitelstvem ověřovat práv-
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níkem úřadu a návrhy usnesení předkládané ověřovat právníkem a poznámka funkce není obsaze-
na. Tak. Tajemník – když se podíváte na ty materiály paní Kocábová, tak já mám to oprávnění to 
usnesení, kontrolovat já. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – tak jestli bychom neměli toto pověření 
změnit. Rozumíte mi?  Tajemník – nerozumím. Já sám chci, aby byl na každém odboru právník, 
proč bych to měnil. Starosta – děkuji, má ještě někdo další nějakou poznámku? LANG Petr, 
Mgr. – já bych řekl, buďme rádi, že právníka nemáme, že ho nemusíme platit, protože ten, co by 
tady byl tak nebude pořádně nic umět a je lepší si na všechno si vzít specializovanou kancelář, ten 
umí stavební právo, ten rodinné a ten já nevím, co. Ten umí takové a ten makové, než platit jedno-
ho, který toho až tak moc neumí. A co si budeme povídat, když jsme se tady na něco pana Kejíka 
zeptali, tak nám toho mnoho příliš neřekl. Tajemník – nevím, jakou osobní zkušenost máte Vy 
s panem Kejíkem, ale ten vykonával i práci přestupkové komise. Asi jste v té komisi nebyl, proto-
že byste z ní takto lehce nevyšel. LANG Petr, Mgr. – já posuzuji z toho, co nám tady vždycky 
odpovídal, když jsme se ho tady na Zastupitelstvu zeptali a to nám vesměs nikdy nic moc neřekl. 
Starosta – tohle je zase Váš názor, který já samozřejmě nesdílím. Uzavírám debatu k právníkovi, 
protože ta diskuze se nikam neubírá. Má někdo další nějakou připomínku?  PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc. –  tak jestli byla ještě v tom, co psala paní inženýrka. Bylo tedy, jestli sháníme právní-
ka nebo nesháníme? KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – nebo potřebujeme nebo nepotřebujeme? Sta-
rosta – potřebujeme, sháníme, neumíme ho zaplatit. Nevím, jakým způsobem Vám na to odpově-
dět. Tajemník – myslím, že jsem Vám to vysvětlil. Starosta – má někdo ještě ze členů Zastupitel-
stva nějakou připomínku? Občan – mě by zajímalo, ohledně toho právníka, jestli by ten právník 
tady měl práci na plný pracovní úvazek? Kdyby tady byl jen na část a byl vedoucí nějakého odbo-
ru, byl by nějak zaplacený. Tajemník -  Vy jste mne asi neslyšel. Říkal jsem, že ten právník, tady 
měl i zároveň funkci vedoucího správního odděleni. Měl na starosti agendy – občanské průkazy, 
cestovní doklady, evidenci obyvatel a měl ještě na starosti a byl předseda přestupkové komise. Ře-
šil projednávání přestupků na veřejnosti, to je ta komise přestupková, která tady funguje. Tam dě-
lal předsedu této komise. Starosta – plat toho právníka se nepočítá. Tajemník – zároveň byl tento 
člověk proškolen v rámci odborné způsobilosti na volby. Starosta – děkuji, plat tohoto člověk se 
nepočítá tím, že dělám právníka mám 17 000,-Kč, pak dělám někde správu, tak se to nepřipočítá-
vá, pořád je úvazek 1,0 tzn. pokud dělal právníka na ½ úvazku, tak mám z 17 000,-Kč polovinu. 
Pokud dělám něco dalšího, tak se zase odpočítává. K tomu je možno po třech měsících připočítat 
osobní ohodnocení, plus pokud složí právní zkoušky, které jsou nutné, další možné příplatky. Pros-
tě nejsme schopni konkurovat soukromé sféře. Toliko diskuze k právníkovi. Mám ještě dvě věci. 
První je ta, že 28. září tzn. nyní ve čtvrtek, pokud by měl někdo z Vás zájem, půjdeme novou cestu 
z Moravských Bránic do Moravského Krumlova lesem. Zde děkuji Ing. Stejskalové za výraznou 
pomoc při tvorbě. Samozřejmě je tato cesta značená, poděkování patří i hajnému. Dne 28. října 
bude odhalen Památník české státnosti, byl bych rád, kdybyste přišli. Bude přítomen hejtman Ji-
homoravského kraje, JUDr. Šimek a bude přítomen pan Hydra. Týden před tím budou volby do 
poslanecké sněmovny. Děkuji a přeji hezký den. 

  

 
31.   Usnesení   

 
32.    Závěr 
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Pan starosta ukončil jednání v: 19:40 hodin  
  
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
        ………………………………….. 

       Ing. Helena Kocábová 
 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                   Ing. Pavel Procházka, MSc.  
 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 25. 9. 2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


